

PERJANJIAN LESEN PENGGUNA AKHIR

PENTING—BACA DENGAN TELITI: Perjanjian Lesen Pengguna Akhir ini untuk Intergraph Corporation (“EULA”) ialah perjanjian sah oleh dan di antara “anda” (sama ada individu atau entiti tunggal yang sah) dan Intergraph Corporation d/b/a Hexagon Geospatial (“Hexagon”) untuk produk (produk-produk) perisian Intergraph (“PRODUK PERISIAN”) yang dihantar bersama EULA ini, yang merangkumi perisian komputer, salinan kod objek dan semua kandungan fail, cakera(-cakera), CD-ROM(-CD-ROM) atau media lain yang mana EULA ini disediakan, termasuk sebarang templat, bahan bercetak dan dokumentasi dalam talian atau elektronik. Semua salinan PRODUK PERISIAN dan sebarang Kemas Kini PRODUK PERISIAN, jika ada, dilesenkan kepada anda oleh Hexagon mengikut syarat EULA ini. Sebarang perisian, termasuk, tanpa penghadan, sebarang komponen sumber terbuka dan/atau Peningkatan, yang berkaitan dengan perjanjian lesen pengguna akhir yang berasingan dilesenkan kepada anda di bawah syarat perjanjian lesen tersebut. Dengan memasang, menyalin, memuat turun, mengakses atau sebaliknya menggunakan PRODUK PERISIAN, anda bersetuju untuk terikat dengan syarat EULA ini, yang akan diberikan keutamaan atas sebarang dokumen yang lain dan akan mentadbir penggunaan PRODUK PERISIAN anda, kecuali jika Hexagon dan anda telah bersetuju dengan perjanjian lesen yang ditandatangani dengan Hexagon yang secara khusus menyatakan perlesenan PRODUK(-PRODUK) PERISIAN untuk urusan niaga yang berasingan, yang mana dalam keadaan ini, perjanjian lesen yang ditandatangani akan diberi keutamaan dan akan mentadbir penggunaan anda ke atas PRODUK PERISIAN. Anda bersetuju bahawa EULA ini boleh dikuatkuasakan terhadap anda sama seperti sebarang kontrak dirunding, bertulis, yang ditandatangani oleh anda. Jika anda tidak bersetuju dengan syarat EULA ini, anda tidak dibenarkan untuk, dan anda tidak akan, memuat turun, memasang atau menggunakan PRODUK PERISIAN.

1.0 TAKRIFAN. Seperti yang digunakan dalam EULA ini, istilah berikut ditakrifkan seperti berikut dan istilah berhuruf besar lain yang dikemukakan dalam EULA ini akan membawa maksud seperti yang dinyatakan dalam EULA ini:

1.1 “Teras” bermaksud pemproses fizikal pada pelayan komputer yang boleh memberikan respons kepada dan melaksanakan arahan mudah yang memacu komputer. Unit Pemrosesan Pusat (CPU) boleh mempunyai satu Teras atau lebih, dan pelayan yang diberikan mungkin mempunyai soket CPU berbilang yang setiapnya boleh mengandungi Teras berbilang.

1.2 “PRODUK PERISIAN berasaskan Desktop” bermaksud aplikasi lengkap yang dijalankan daripada pemacu setempat dan tidak memerlukan kesambungan rangkaian untuk beroperasi.

1.3 “Panduan Pemasangan” bermaksud fail komputer dalam dokumen Microsoft Word atau Adobe PDF atau fail teks yang mengandungi maklumat yang Pengguna mungkin memerlukan untuk memasang atau mengendalikan program PRODUK PERISIAN

1.4 “Lesen Utama” bermaksud lesen(lesen-lesen) PRODUK PERISIAN yang diberikan kepada anda untuk kegunaan pengeluaran am seperti yang dibenarkan oleh EULA ini.

1.5 “Lesen Tambahan” bermaksud lesen(lesen-lesen) PRODUK PERISIAN yang disediakan oleh Hexagon untuk PRODUK PERISIAN terpilih bagi mengimbuh Lesen Utama untuk tujuan khusus. Setiap Lesen Tambahan memerlukan Lesen Utama dan tempoh Lesen Tambahan tidak akan melebihi tempoh Lesen utama yang berkenaan.

1.6 “Sistem” bermaksud lokasi fizikal atau operasi di mana PRODUK PERISIAN bertempat dan beroperasi pada pelayan individu atau di mana nombor pengenalan operasi tunggal (“ID Tapak”) telah diperuntukkan oleh Hexagon..

1.7 “Kemas Kini” bermaksud sebarang versi diubahsuai, pembaikan, tampalan PRODUK PERISIAN..

1.8 “Peningkatan” bermaksud setiap keluaran baharu PRODUK PERISIAN yang terhasil daripada perubahan seni bina, besar atau kecil kepada PRODUK PERISIAN. Peningkatan mungkin disediakan dengan EULA yang berasingan. EULA yang dihantar bersama dengan Peningkatan akan menggantikan mana-mana EULA atau perjanjian lesen yang ditandatangani yang berkaitan dengan keluaran PRODUK PERISIAN sebelumnya.

1.9 “Pengguna” bermaksud anda atau individu yang bekerja dengan anda. Pengguna juga mungkin merangkumi kontraktor anda yang memerlukan penggunaan sementara PRODUK PERISIAN untuk menyediakan perkhidmatan bagi pihak anda.

1.10 “PRODUK PERISIAN berasaskan Web” bermaksud PRODUK PERISIAN berasaskan perkhidmatan Web yang diakses oleh Pengguna semata-mata di World Wide Web, Internet atau intranet.

1.11 “Fail XML” bermaksud fail XML (Bahasa Tokokan Boleh Dipanjangkan) yang dijanakan oleh PRODUK PERISIAN, mengikut kesesuaian.

1.12 “XSL Stylesheets” bermaksud penyampaian XSL (Bahasa Stylesheet Boleh Dipanjangkan) untuk sekumpulan Fail XML yang mana, bila disertakan dengan PRODUK PERISIAN, menggambarkan bagaimana contoh kelas diubah menjadi dokumen XML (Bahasa Tokokan Boleh Dipanjangkan) yang menggunakan kosa kata pemformatan.

2.0 PEMBERIAN LESEN Dengan syarat anda tidak melanggar sebarang terma atau syarat EULA ini, Hexagon, dengan ini memberikan anda lesen terhadap, bukan eksklusif untuk memasang dan menggunakan PRODUK PERISIAN, dalam bentuk kod objek sahaja, semata-mata untuk penggunaan dalaman anda dan semata-mata menurut kandungan EULA ini. Lesen ini tidak boleh dipindah milik, kecuali seperti yang dinyatakan secara khusus dalam EULA ini. Anda memikul tanggungjawab penuh untuk pemilihan PRODUK PERISIAN bagi mencapai hasil yang anda inginkan, dan untuk pemasangan, penggunaan dan hasil yang diperolehi dari PRODUK PERISIAN.

2.1 Keperluan Minimum. PRODUK PERISIAN mungkin memerlukan Sistem anda untuk mematuhi keperluan khusus yang minimum untuk perisian, perkakasan dan/atau sambungan Internet. Keperluan khusus yang minimum untuk perisian, perkakasan dan/atau sambungan Internet adalah berbeza-beza mengikut PRODUK PERISIAN dan jenis lesen serta boleh didapati dari Hexagon apabila diminta.

2.2 Lesen Rasmi dan Pengaktifan. Apabila anda menyambung ke Internet semasa menggunakan SOFTWARE PRODUCT, SOFTWARE PRODUCT akan secara automatik menghubungi pelayan lesen Hexagon untuk menjalankan pengaktifan lesen dan/atau pemeriksaan kesahihan guna menentukan sama ada lesen itu rasmi dan sah serta mengaitkannya dengan peranti tertentu. Semasa hubungan ini, penghantaran data tertentu akan berlaku. Bayaran internet atau telefon boleh dikenakan. Semasa pemeriksaan pengaktifan dan kesahan, SOFTWARE PRODUCT boleh menentukan bahawa lesen tidak sah atau telah tamat tempoh. Dalam kes lesen yang tidak sah atau luput, anda mungkin akan menerima maklumat segera. Walaupun tiada maklumat peribadi yang dihantar antara anda dan Hexagon semasa pengaktifan dan pemeriksaan lesen, penggunaan SOFTWARE PRODUCT memberikan persetujuan berterusan anda kepada penghantaran data yang diperlukan untuk pengaktifan lesen dan menyemak kesahihan. Kecuali dibenarkan oleh Hexagon, anda tidak boleh memintas proses pengaktifan lesen; melakukan demikian akan membatalkan lesen anda dan akan menjadi pelanggaran EULA ini.

2.3 Jenis dan Mod Lesen. PRODUK PERISIAN dilesenkan sama ada sebagai Lesen Utama atau Lesen Tambahan. Terdapat dua (2) jenis Lesen Utama dan tujuh (7) jenis Lesen Tambahan seperti yang diterangkan di bawah. Bergantung pada lesen anda, lesen mungkin digunakan sama ada dalam mod Penggunaan Serentak atau mod Nod Berkunci. Jenis dan mod lesen untuk PRODUK PERISIAN yang anda langgan atau peroleh akan ditetapkan (seperti singkatan yang dikemukakan di bawah) dalam penerangan produk yang dikemukakan pada cadangan, petikan atau pembungkusan yang disediakan bersama dengan PRODUK PERISIAN, dan, jika alat pengurus lesen elektronik digabungkan dalam PRODUK PERISIAN, disahkan oleh sistem lesen Hexagon. Jika tidak ditunjukkan, jenis dan mod lesen anda adalah Lesen Utama Nod Berkunci. Setiap lesen PRODUK PERISIAN adalah tertakluk kepada syarat EULA ini.

2.3.1 Lesen Utama diterangkan di bawah: (a) **Mod Penggunaan Serentak (CC)** membenarkan pendaftaran masuk dan pendaftaran keluar jumlah lesen yang tersedia untuk PRODUK PERISIAN bagi Pengguna. Pada bila-bila masa, anda boleh menjalankan sebanyak mungkin salinan PRODUK PERISIAN sebanyak lesen yang anda ada. Jika PRODUK PERISIAN boleh dijalankan dalam mod tidak bersambung, seperti yang dikemukakan dalam Panduan Pemasangan, Pengguna boleh mendaftar keluar lesen dari Sistem untuk peranti mudah alih atau penggunaan rumah, dengan itu mengurangkan jumlah lesen yang tersedia dalam simpanan lesen sehingga lesen tersebut didaftar masuk semula ke dalam Sistem. Jika PRODUK PERISIAN tidak boleh didayakan dalam mod tidak bersambung, peranti mudah alih atau komputer rumah akan memerlukan Lesen Nod Berkunci. Jika bilangan Pengguna PRODUK PERISIAN yang dijangkakan akan melebihi bilangan lesen berkaitan, dan dengan ketiadaan alat pengurus lesen yang digabungkan dalam PRODUK PERISIAN, anda mesti menggunakan mekanisme atau proses yang munasabah bagi memastikan bilangan individu yang menggunakan PRODUK PERISIAN secara serentak tidak melebihi bilangan lesen. Anda bersetuju kepada penggunaan mekanisme lesen, fail lesen, kunci perkakasan dan peranti keselamatan lain yang berkaitan dengan PERISIAN PRODUK dan bersetuju untuk tidak cuba untuk memintasi, melakukan kejuruteraan undur, atau membuat salinan ke atas peranti tersebut. (b) **Mod Nod Berkunci (NL)** membenarkan salinan tunggal PRODUK PERISIAN untuk disimpan pada cakera keras dan dimuatkan untuk pelaksanaan pada stesen kerja tunggal yang ditetapkan, atau, untuk perisian yang direka bagi penggunaan pada peranti pegang tangan, untuk pelaksanaan pada peranti pegang tangan tunggal yang ditetapkan.

2.3.2 Lesen Tambahan diterangkan di bawah:

- (a) **Lesen Sandar (BCK)** dilesenkan semata-mata untuk “siap sedia sejuk” apabila pertukaran manual PRODUK PERISIAN ke Lesen Tambahan diperlukan jika berlaku kegagalan Lesen Utama.
- (b) **Lesen Pemaju (DEV)** adalah lesen PRODUK PERISIAN berasaskan Web yang dihantar semata-mata berkaitan dengan Lesen Utama PRODUK PERISIAN seperti itu untuk tujuan memajukan dan menguji laman web anda yang dibina hanya dengan PRODUK PERISIAN. Lesen Pemaju tidak boleh digunakan untuk tujuan pengeluaran (iaitu laman web yang diatur kedudukan sepenuhnya)
- (c) **Lesen Mengimbang Beban (LOB)** ialah lesen PRODUK PERISIAN berasaskan Web semata-mata untuk penggunaan sebagai lesen kedua atau berturutan pada rumpun web untuk mengimbangi beban dengan Lesen Utama pada pelayan berbilang yang diwakili oleh satu alamat IP.
- (d) **Lesen Berlemban (RDT)** dilesenkan semata-mata untuk “siap sedia panas” apabila pertukaran manual PRODUK PERISIAN ke Lesen Tambahan diperlukan jika berlaku kegagalan Lesen Utama.
- (e) **Lesen Ujian (TST)** dilesenkan semata-mata untuk tujuan pengujian. Walau bagaimanapun, Hexagon juga membenarkan Lesen Ujian untuk digunakan bagi menjalankan latihan tanpa kos pada pelayan ujian untuk tempoh maksimum tiga puluh (30) hari setahun.
- (f) **Lesen Latihan (TRN)** dilesenkan semata-mata untuk tujuan latihan.
- (g) **Lesen Sekunder (SEC atau TFB)** dilesenkan bagi penggunaan tidak produktif untuk latihan, pembangunan, pengujian, gagal penyelesaian, sandaran, dsb. Bilangan Lesen Sekunder tidak boleh melebihi bilangan Lesen Utama yang dibeli.

2.4 Kemas Kini dan Peningkatan. Jika PRODUK PERISIAN merupakan Kemas Kini atau Peningkatan untuk versi PRODUK PERISIAN sebelumnya, anda mesti memiliki lesen yang sah bagi versi seperti itu sebelumnya untuk menggunakan Kemas Kini atau Peningkatan. PRODUK PERISIAN dan sebarang versi sebelumnya mungkin tidak boleh digunakan atau dipindah milik kepada pihak ketiga. Semua Kemas Kini

dan Peningkatan disediakan untuk anda atas dasar pertukaran lesen dan tertakluk kepada semua terma dan syarat EULA yang disediakan bersama versi terkini PRODUK PERISIAN. Dengan menggunakan Kemas Kini atau Peningkatan, anda (i) bersetuju menamatkan hak anda secara sukarela untuk menggunakan mana-mana versi PRODUK PERISIAN sebelumnya, kecuali jika versi sebelumnya itu diperlukan untuk peralihan ke Kemas Kini atau Peningkatan; dan (ii) mengakui dan bersetuju bahawa sebarang kewajipan bahawa Hexagon mungkin kena menyokong versi(-versi) PRODUK PERISIAN yang sebelumnya akan berakhir sebaik Kemas Kini boleh diperolehi. Jika Kemas Kini disediakan, anda akan mengambil tindakan segera untuk memasang Kemas Kini seperti yang diarahkan oleh Hexagon. Jika anda gagal berbuat demikian, anda mengakui bahawa PRODUK PERISIAN mungkin tidak berfungsi dengan betul atau anda tidak akan dapat mengambil kesempatan ke atas semua ciri PRODUK PERISIAN yang tersedia. Jika ini berlaku, Hexagon tidak akan bertanggungjawab untuk kos tambahan yang anda tanggung akibat daripada kegagalan anda memasang Kemas Kini tersebut.

3.0 HAK DAN PENGEHADAN. Sila lihat pengecualian khusus dan syarat tambahan berkaitan dengan Perisian GeoMedia Viewer, Perisian Beta, Perisian Penilaian dan Perisian Pendidikan yang dikemukakan di penghujung EULA ini.

3.1 PERKARA BERIKUT DIBENARKAN UNTUK LESEN ANDA:

3.1.1 Anda boleh membuat salinan media PRODUK PERISIAN dalam bentuk boleh dibaca atau dicetak mesin dan semata-mata untuk tujuan sandaran sahaja. Hexagon mengekalkan pemilikan semua salinan yang dibuat oleh Pengguna. Anda mungkin tidak boleh memindahkan hak milik untuk salinan sandaran melainkan jika anda memindahkan semua hak dalam PRODUK PERISIAN dan lesen seperti yang dinyatakan dalam Seksyen 3.1.2. Sebarang penyalinan lain PRODUK PERISIAN, sebarang penggunaan salinan yang melebihi bilangan salinan yang anda dibenarkan untuk menggunakan dan telah membayar untuknya, dan sebarang pengedaran PRODUK PERISIAN yang tidak dibenarkan secara nyata oleh EULA ini, merupakan pelanggaran terhadap EULA ini dan undang-undang persekutuan dan yang mentadbir yang berkaitan.

3.1.2 Anda boleh memindahkan PRODUK PERISIAN dan lesen dalam lingkungan syarikat anda (di dalam syarikat), tertakluk kepada Dasar Pemindahan Perisian Hexagon ("Dasar Pemindahan Perisian Hexagon") dan syarat EULA ini. Dasar Pemindahan Perisian Hexagon boleh didapati dari Hexagon apabila diminta. Jika anda memindahkan PRODUK PERISIAN, anda mesti pada masa yang sama, sama ada memindahkan semua salinan, pengubahsuaian atau bahagian yang digabungkan, dalam apa jua bentuk, kepada pihak yang sama, atau anda mesti memusnahkan yang tidak dipindah milik.

3.1.3 Bagi PRODUK PERISIAN berasaskan Web:

- (a) Anda boleh menjalankan laman Web berbilang dan menyediakan perkhidmatan Web berbilang kepada pengguna klien anda dengan lesen tunggal.
- (b) Anda boleh mengedarkan pemalam halaman web sebelah pelanggan (contohnya kawalan ActiveX, applet Java dan aplikasi, pemalam Wavelet Termampat (ECW)) kepada Pengguna.
- (c) Anda boleh memuatkan PRODUK PERISIAN berasaskan Web ini pada mesin berbilang dalam rumpun perkakasan yang bertindak sebagai pelayan web tunggal, dengan syarat anda telah mendapat bilangan Lesen Mengimbangi Beban yang berkenaan atau Bilangan Teras dari Hexagon dan jumlah pelayan peta atau bilangan Teras yang disusun atur tidak melebihi jumlah yang dilesenkan.
 - (d) Kecuali sebaliknya yang dinyatakan dalam Panduan Pemasangan, anda hanya boleh menyalin dan mengedarkan fail sumber skrip Java untuk menyokong jenis peta vektor output PRODUK PERISIAN yang berasaskan Web dan laman web anda yang berkaitan, dan anda boleh menyediakan tugas terbitan semata-mata untuk penggunaan dalaman anda.

3.1.4 Kecuali seperti yang dinyatakan dalam Panduan Pemasangan, untuk PRODUK PERISIAN yang mengandungi Stylesheet XSL untuk menyampaikan Fail XML, anda hanya boleh menggunakan Stylesheet XSL dan tugas terbitannya bagi tujuan menyampaikan Fail XML dan tugas terbitannya (secara bersesama, "Produk XML") untuk perniagaan anda. Anda tidak boleh mengedarkan Stylesheet XSL atau Produk XML atas dasar tersendiri. Stylesheet XSL tidak boleh digunakan dalam pengeluaran bahan yang mencemarkan, berunsur fitnah, penipuan, memberahikan, lucah atau pornografi, atau sebarang bahan yang menyalahi mana-mana hak harta intelek pihak ketiga, atau sebaliknya dalam sebarang bentuk yang menyalahi undang-undang. Semua Stylesheet XSL yang dibekalkan bersama dengan PRODUK PERISIAN kekal menjadi dan akan kekal sebagai hak milik Hexagon.

3.1.5 Kecuali seperti yang dinyatakan dalam Panduan Pemasangan, untuk PRODUK PERISIAN yang dihantar dengan Antara Muka Pengaturcaraan Aplikasi ("API") dan/atau persediaan konfigurasi, anda boleh menggunakan API(-API) untuk menulis perlanjutan anda kepada PRODUK PERISIAN, dan anda boleh menggunakan persediaan konfigurasi untuk mengkonfigurasi PRODUK PERISIAN, tetapi hanya setakat yang dibenarkan oleh API(-API) dan/atau persediaan konfigurasi. Setakat yang Hexagon tidak memindahkan kepada anda sebarang hak dalam Harta Intelektualnya (kerana terma itu ditakrifkan dalam Seksyen 6.1.2) dengan membenarkan anda untuk menulis perlanjutan anda sendiri menggunakan API(-API) atau untuk mengkonfigurasi perisian melalui persediaan konfigurasi, anda dengan ini bersetuju dan mengakui bahawa Hexagon mengekalkan semua haknya dalam PRODUK PERISIAN, API(-API), dan persediaan konfigurasi. Hexagon tidak melakukan sebarang representasi atau waranti berhubung dengan perlanjutan dan/atau konfigurasi seperti ini dan sehingga ke tahap maksimum yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkaitan, Hexagon dan pembekalnya menafikan semua waranti sama ada yang dinyatakan atau tersirat, berkaitan dengan perlanjutan dan/atau konfigurasi seperti ini, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, waranti tersirat kebolehdagangan, kesesuaian untuk tujuan tertentu, penggunaan berisiko tinggi dan bukan pencerobohan. Perlanjutan dan/atau konfigurasi seperti ini yang anda gunakan adalah semata-mata atas risiko anda sendiri, dan anda dengan ini bersetuju untuk melindungi dan tidak mensabitkan Hexagon dan pembekalnya berhubung dengan perlanjutan dan/atau konfigurasi seperti ini.

3.1.6 Anda bertanggungjawab, dan memikul risiko tunggal, kerana menyokong semua sistem, perisian, perkakasan, aplikasi dan data, serta menggunakan PRODUK PERISIAN dengan betul.

3.1.7 Pada setiap masa, anda mesti menyimpan, menghasilkan semula dan memasukkan semua notis hak cipta, paten, tanda dagangan dan atribut pada mana-mana salinan, pengubahsuaian atau bahagian PRODUK PERISIAN, termasuk tanpa pengecualian, semasa dipasang, digunakan, didaftar keluar, didaftar masuk dan/atau digabungkan ke dalam program yang lain.

3.2 PERKARA BERIKUT DILARANG UNTUK LESEN ANDA:

3.2.1 Anda tidak boleh menjual, menyewa, melesenkan, memajak, meminjamkan atau memindah milik PRODUK PERISIAN, atau mana-mana salinan, pengubahsuaian atau bahagian yang digabungkannya, kepada syarikat atau entiti lain (iaitu pindah milik dalam syarikat) atau orang perseorangan. Sebarang pindah milik yang tidak dibenarkan seperti itu akan mengakibatkan penamatan lesen secara automatik dan serta-merta.

3.2.2 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk, menyahsusun, menyahhimpun atau mengatur terbalik PRODUK PERISIAN.

3.2.3 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk memintas sebarang pengehadan teknikal dalam PRODUK PERISIAN.

3.2.4 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk, menerbitkan PRODUK PERISIAN untuk disalin atau digunakan oleh orang lain.

3.2.5 Anda tidak boleh dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk menggunakan, menyalin, mengubahsuaikan, melesenkan, atau memindah milik PRODUK PERISIAN, atau mana-mana salinan, pengubahsuaian atau bahagian yang digabungkan, sepenuhnya atau sebahagiannya, kecuali seperti yang diterangkan dengan jelas dalam EULA ini.

3.2.6 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk, menggunakan semula bahagian komponen PRODUK PERISIAN dengan produk perisian yang lain selain daripada yang dilesenkan kepada anda untuk digunakan atau pada komputer yang lain. PRODUK PERISIAN dilesenkan sebagai produk tunggal.

3.2.7 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk memintasi sebarang mekanisme lesen dalam PRODUK PERISIAN atau dasar pelesenan.

3.2.8 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk menggunakan atau melihat PRODUK PERISIAN untuk sebarang tujuan persaingan dengan Hexagon.

3.2.9 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh membenarkan orang lain untuk menggunakan PRODUK PERISIAN kecuali seperti yang dikemukakan dengan jelas dalam EULA ini.

3.2.10 Untuk PRODUK PERISIAN berasaskan desktop yang Berkunci Nod:

- (a) Anda tidak boleh menjalankan PRODUK PERISIAN untuk aplikasi Web.
- (b) Anda tidak boleh membenarkan PRODUK PERISIAN digunakan oleh Pengguna berbilang pada stesen kerja tunggal pada masa yang sama.

3.2.11 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh memberikan kuasa atau membenarkan orang lain untuk menggunakan Lesen Pemaju bagi tujuan pengeluaran (iaitu laman web yang diatur kedudukan sepenuhnya).

3.2.12 Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh memberikan kuasa atau membenarkan orang lain untuk menerbitkan kepada pihak ketiga sebarang hasil jalanan ujian tanda aras pada PRODUK PERISIAN. Set (Set-set) data contoh dan tunjuk cara serta skrip (skrip-skrip) berkaitan yang dihantar bersama dengan beberapa PRODUK PERISIAN ("Data Sampel") disediakan semata-mata untuk tujuan mengarahkan Pengguna tentang cara menggunakan PRODUK PERISIAN yang dibekalkan dengan Data Sampel. Data Sampel dilesenkan bersama dengan PRODUK PERISIAN dan tidak boleh diedarkan semula, dilesenkan, dijual, dipindah milik, digunakan atau diuruskan dalam penyelesaian pengeluaran tanpa kebenaran bertulis daripada Hexagon terlebih dahulu.

3.2.13 PRODUK PERISIAN tidak seratus peratus (100%) boleh menerima kesilapan. PRODUK PERISIAN tidak direka atau tidak bertujuan untuk digunakan dalam sebarang keadaan di mana sebarang jenis kegagalan atau kesilapan PRODUK PERISIAN boleh mengakibatkan kematian atau kecederaan tubuh badan yang serius terhadap mana-mana individu, atau untuk mengakibatkan kerosakan fizikal, harta atau alam sekitar. ("Penggunaan Berisiko Tinggi"). Anda tidak dilesenkan untuk menggunakan PRODUK PERISIAN dalam, atau bersama dengan, sebarang Penggunaan Berisiko Tinggi. Penggunaan Berisiko Tinggi adalah DILARANG SAMA SEKALI. Penggunaan Berisiko Tinggi termasuk, sebagai contoh, seperti yang berikut: operasi pesawat udara atau mod pengangkutan besar-besaran manusia, nuklear atau kemudahan bahan kimia, dan peranti perubatan Kelas III yang lain. Anda dengan ini bersetuju untuk tidak menggunakan PRODUK PERISIAN dalam, atau bersama dengan, sebarang Penggunaan Berisiko Tinggi.

3.2.14 Bagi PRODUK PERISIAN berasaskan Web:

- (a) Anda mungkin tidak boleh menggunakan PRODUK PERISIAN berasaskan Web untuk mengendalikan perisian sebagai perkhidmatan atau pengehosan tanpa kebenaran bertulis Hexagon terdahulu.
- (b) Anda mungkin tidak boleh menggunakan Lesen Mengimbang PRODUK PERISIAN berasaskan Web yang terpisah daripada Lesen Utamanya.
- (c) Anda mungkin tidak boleh menggunakan Lesen Utama (dan Lesen Mengimbang Bebannya yang diperuntukkan) ditempah atau dihantar di bawah nombor bahagian tunggal (contohnya, "nama produk – WORKGROUP") bagi entiti atau organisasi lain atau di alamat geografi fizikal lain.

Sekatan Teras bagi PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon: Yuran lesen dan sekatan pemasangan bagi PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon adalah berdasarkan pada bilangan Teras yang ada dalam pelayan di mana PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon dipasang. Setiap produk boleh

dilesenkan dalam gandaan empat (4) Teras, sehingga maksimum tiga puluh dua (32) Teras. Anda bertanggungjawab untuk menentukan bilangan Teras pada pelayan hos anda dan menempah bilangan lesen Teras yang sesuai. Setiap lesen PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon mesti dipasang hanya pada pelayan tunggal. Sebagai contohnya, lesen 8 Teras tidak membenarkan anda untuk memasang dua salinan komponen, setiapnya pada pelayan 4 Teras. Dalam persekitaran pemprosesan data maya, di mana penghiperceraian, teknologi "mesin maya" atau teknik yang sama lain mencipta "pemproses maya" yang tidak semestinya sepadan dengan Teras fizikal yang ada pada pelayan, hak penggunaan anda bergantung pada perhubungan di antara bilangan Teras yang mana anda dilesenkan, bilangan Teras fizikal yang ada pada pelayan hos, dan bilangan pemproses tersedia kepada PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon dalam persekitaran maya, seperti berikut: jika bilangan Teras yang mana anda dilesenkan bersamaan atau melebihi bilangan Teras fizikal yang ada pada pelayan hos, maka pemproses maya tambahan yang dicipta oleh penghiperceraian atau kaedah berbilang tugas Teras fizikal tidak melanggar sekatan pelesenan anda. Bagaimanapun, jika anda ingin memasang PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon pada pelayan hos yang mempunyai bilangan Teras fizikal yang lebih banyak daripada bilangan Teras yang mana anda dilesenkan, anda mesti mengendalikan PRODUK PERISIAN APOLLO Hexagon hanya dalam mesin maya "tetamu" yang mencapai bilangan maksimum pemproses (sama ada maya, fizikal atau kedua-duanya) yang kurang daripada atau bersamaan dengan bilangan Teras yang mana anda dilesenkan.

3.3 Perlindungan daripada Ganti Rugi oleh Anda Anda bersetuju untuk tidak mensabitkan dan melindungi Hexagon daripada ganti rugi untuk sebarang kuasa tindakan, tuntutan, kos, perbelanjaan dan/atau kerosakan membabitkan Hexagon akibat keingkaran anda atau mana-mana Pengguna terhadap sebarang tindakan pengehadan atau larangan yang dikemukakan dalam EULA ini.

4.0 TEMPOH. EULA ini berkuat kuasa sehingga ditamatkan atau sehingga langganan atau pajakan perisian anda tamat tempoh tanpa diperbaharui. EULA ini boleh ditamatkan (a) oleh anda, dengan mengembalikan kepada Hexagon PRODUK PERISIAN asal atau dengan memusnahkan secara kekal PRODUK PERISIAN bersama dengan semua salinan, pengubahsuaian dan bahagian yang digabungkan dalam sebarang bentuk; (b) oleh Hexagon, sebaik selepas pelanggaran oleh anda ke atas sebarang terma tersebut atau kegagalan anda untuk membayar yuran(-yuran) lesen atau langganan yang berkaitan; (c) selepas pemasangan Peningkatan oleh anda yang diiringi dengan perjanjian lesen baharu yang merangkumi Peningkatan PRODUK PERISIAN; atau (d) dengan penamatan fail lesen yang berkuat kuasa, jika ini adalah lesen sementara. Anda bersetuju sebaik sahaja penamatan lebih awal EULA ini atau penamatan tempoh langganan perisian anda untuk menghentikan penggunaan dan untuk memusnahkan secara kekal PRODUK PERISIAN (dan sebarang salinan, pengubahsuaian dan bahagian PRODUK PERISIAN yang digabungkan dalam sebarang bentuk dan semua bahagian komponen PRODUK PERISIAN) dan mengesahkan pemusnahan tersebut secara bertulis kepada Hexagon.

5.0 AUDIT. Hexagon berhak, semasa waktu perniagaan biasa anda, untuk mengaudit penggunaan PRODUK PERISIAN anda dan pematuhan anda terhadap peruntukan EULA ini. Hexagon akan memberikan anda notis bertulis tiga puluh (30) hari sebelum audit. Hak untuk mengaudit akan dihadkan kepada dua kali setahun. Sebelum audit bermula, kakitangan Hexagon akan menandatangani perjanjian tidak mendedahkan maklumat yang munasabah yang disediakan oleh anda. Semasa audit, anda akan membenarkan kakitangan Hexagon diberikan akses yang munasabah untuk kedua-dua, rekod dan kakitangan anda. Kos mengaudit akan dibayar oleh Hexagon kecuali hasil audit menunjukkan yang anda telah membayar yuran yang kurang kepada Hexagon, dalam kes ini, anda bersetuju untuk segera membayar yuran tersebut kepada Hexagon pada harga yang telah dipersetujui sebelum ini untuk lesen PRODUK PERISIAN atau langganan perisian *termasuk* faedah ke atas kekurangan bayaran tersebut dari tarikh tamat tempoh asal pada kadar dua peratus (2%) sebulan atau kadar tertinggi yang dibenarkan oleh undang-undang yang berkaitan, mana yang lebih kurang, dan anda juga selanjutnya bersetuju untuk menanggung semua kos berkaitan dengan audit.

6.0 HARTA INTELEK.

6.1 Pemilikan.

6.1.1 Perisian. SEMUA PRODUK PERISIAN ADALAH PRODUK HAK PEMILIKAN HEXAGON DAN PIHAK KETIGA TAMBAHAN, DAN DILINDUNGI OLEH UNDANG-UNDANG HAK CIPTA DAN PERJANJIAN ANTARABANGSA. HAK MILIK KEPADA PRODUK PERISIAN DAN SEMUA SALINAN, PENGUBAHSUAIAN DAN BAHAGIAN PRODUK PERISIAN YANG DIGABUNGAN AKAN PADA SETIAP MASA KEKAL DENGAN HEXAGON DAN PIHAK KETIGA SEPerti itu. PRODUK PERISIAN adalah dilesenkan, bukan dijual menurut EULA ini. Hexagon dan pihak ketiga tambahan mengekalkan semua hak, hak milik dan kepentingan dalam dan kepada semua PRODUK PERISIAN, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, semua hak Harta Intelek dalam dan untuk setiap PRODUK PERISIAN. Semua hak yang tidak diberikan dengan jelas kepada anda oleh EULA ini atau perjanjian atau terma dan syarat lesen perisian pihak ketiga yang berkaitan adalah dimiliki oleh Hexagon dan pihak ketiga seperti itu. Tiada kod sumber boleh dihantar di bawah ini melainkan dipersetujui secara bertulis oleh Hexagon. Maklumat tambahan mengenai paten Hexagon, termasuk senarai paten berdaftar yang berkaitan dengan PRODUK PERISIAN INTERGRAPH, boleh didapati di www.intergraph.com/patents

6.1.2 Harta Intelek. Anda mengakui dan bersetuju bahawa Hexagon dan pengeluar pihak ketiga, seperti yang berkenaan, memiliki semua hak dalam dan ke atas nama dagangan Hexagon dan pengeluar pihak ketiga yang berkenaan, dan tiada hak atau lesen diberikan kepada anda menurut EULA ini untuk menggunakan nama dagangan seperti itu. Anda juga mengakui dan bersetuju bahawa Hexagon dan pengeluar pihak ketiga, seperti yang berkenaan, memiliki semua hak, hak milik dan kepentingan dalam dan ke atas semua harta intelek yang berkaitan dengan dan untuk PRODUK PERISIAN, termasuk, tanpa pengehadan, paten, tanda dagangan, hak cipta, rekaan (sama ada boleh didaftar atau tidak), rahsia perniagaan, konsep, idea, kaedah, teknik, formula, algoritma, reka cipta logik, paparan skrin, skema, dan program komputer kod sumber dan objek (secara bersesama, "Harta Intelek"). Jika anda membawa tuntutan paten terhadap Hexagon atau mana-mana pengeluar pihak ketiga ke atas paten yang anda dakwa dicerobohi oleh PRODUK PERISIAN, lesen paten anda dari Hexagon dan mana-mana pengeluar (pengeluar-pengeluar) pihak ketiga yang berkaitan untuk PRODUK PERISIAN secara automatik tamat.

6.2 Pencerobohan Harta Intelek.

6.2.1 Pemulihan oleh Hexagon. Dalam keadaan di mana, pada pendapat Hexagon, PRODUK PERISIAN mungkin akan atau menjadi subjek tuntutan pencerobohan sebarang Harta Intelek A.S yang diterbitkan, Hexagon boleh, atas pilihan dan pembiayaannya sendiri (a) mendapatkan hak bagi anda untuk terus menggunakan PRODUK PERISIAN; (b) mengubahsuaikan PRODUK PERISIAN untuk menjadikannya tidak menyalahi, tetapi masih berfungsi dengan cara yang sama; (c) menggantikan PRODUK PERISIAN dengan PRODUK PERISIAN yang tidak menyalahi, tetapi masih berfungsi dengan cara yang sama; atau (d) memberikan bayaran balik pro rata kepada anda daripada jumlah sebenar yang anda bayar kepada Hexagon untuk PRODUK PERISIAN.

6.2.2 Perlindungan daripada Ganti Rugi oleh Anda Dalam keadaan di mana sebarang tindakan undang-undang (saman, tuntutan atau tindakan) berdasarkan (sepenuhnya atau sebahagian daripadanya) pada pengubahsuaian, peningkatan atau penambahan yang dilakukan oleh anda atau mana-mana individu atau entiti bagi pihak anda, atau penggunaan anda ke atas PRODUK PERISIAN bersama dengan produk lain yang tidak dibekalkan oleh Hexagon, anda bersetuju untuk tidak mensabitkan dan melindungi, dengan kos dan perbelanjaan ditanggung oleh anda sendiri, semua hak, hak milik dan kepentingan Hexagon dalam dan ke atas PRODUK PERISIAN, serta nama baik dan reputasi Hexagon dengan suci hati dan pada piawai di mana seolah-olah tuntutan tersebut dibuat terhadap anda. Anda akan membayar balik kepada Hexagon sebarang perbelanjaan pembelaan termasuk yuran peguam yang munasabah yang dibiayai oleh Hexagon dalam pembelaan tuntutan tersebut, dan membayar sebarang kos penghakiman yang dibuat terhadap Hexagon. Anda akan membuat pembelaan seperti itu dengan peguam yang anda pilih dan Hexagon akan memberikan kerjasama yang sewajarnya dengan peguam tersebut pada kos dan perbelanjaan yang ditanggung oleh anda sepenuhnya. Anda akan mempunyai kawalan sepenuhnya ke atas pembelaan tersebut, tetapi anda akan membenarkan Hexagon untuk menyertai dengan sewajarnya dalam pembelaannya sendiri dan anda akan bekerjasama sewajarnya dengan Hexagon berkenaan dengan penyelesaian sebarang tuntutan. Walau apa pun yang disebutkan di atas, Hexagon pada bila-bila masa boleh memutuskan untuk mengambil alih sebarang pembelaan Hexagon dengan kos dan perbelanjaan ditanggung oleh Hexagon dan anda akan memberikan kerjasama penuh kepada Hexagon dan berkenaan dengan pembelaan seperti itu.

6.3 PENAFIAN WARANTI DAN PENGEHADAN LIABILITI HARTA INTELEK. WARANTI TERHAD HARTA INTELEK YANG DIKEMUKAKAN DALAM EULA INI ADALAH SEBAGAI GANTI SEMUA WARANTI LAIN, SAMA ADA NYATA ATAU TERSIRAT, BERKAITAN DENGAN PENCEROBOHAN HARTA INTELEK DAN WARANTI TERHAD HARTA INTELEK INI BERSAMA DENGAN PEMULIHAN YANG DINYATAKAN MEWAKILI WARANTI TANGGUNGJAWAB DAN LIABILITI PENUH DAN SELURUH HEXAGON BERKENAAN DENGAN PENCEROBOHAN HARTA INTELEK. WARANTI TERHAD HARTA INTELEK MEMBERIKAN ANDA HAK UNDANG-UNDANG TERTENTU. ANDA MUNGKIN MEMPUYAI HAK LAIN, YANG BERBEZA DARI SATU BIDANG KUASA KE BIDANG KUASA YANG LAIN. JIKA SEBARANG BAHAGIAN PENAFIAN WARANTI NYATA ATAU TERSIRAT ATAU PENGEHADAN LIABILITI INI DIPUTUSKAN SEBAGAI TIDAK SAH, MAKA HEXAGON MENAFIKAN WARANTI NYATA ATAU TERSIRAT DAN PENGEHADAN LIABILITINYA KE TAHAP PALING MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA. JIKA WARANTI ATAU LIABILITI YANG LEBIH BESAR DIBERIKAN MANDAT MENURUT UNDANG-UNDANG YANG DIGUNA PAKAI OLEH PERJANJIAN INI, MAKA HEXAGON MENJAMIN PRODUK PERISIAN DAN MEMBERIKAN LIABILITI KE TAHAP PALING MINIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERSEBUT.

7.0 WARANTI TERHAD.

7.1 Hexagon memberi jaminan kepada anda tempoh tiga puluh (30) hari dari tarikh penghantaran di mana media penghantaran PRODUK PERISIAN adalah bebas daripada kerosakan dari segi bahan dan buatan, sekiranya PRODUK PERISIAN digunakan di bawah keadaan biasa dan tegas mengikut terma dan syarat EULA ini. Anda bersetuju untuk memberitahu Hexagon dengan segera jika terdapat apa-apa penggunaan, pembaikan atau pengubahsuaian atau penyalahgunaan tanpa kebenaran PRODUK PERISIAN, dan juga apa-apa kerosakan yang mencurigakan dalam media penghantaran PRODUK PERISIAN.

7.2 Hexagon memberi jaminan bahawa ia berhak untuk memberikan anda lesen ini.

7.3 WARANTI TERHAD DI ATAS ADALAH SEBAGAI GANTI BAGI SEMUA WARANTI LAIN, NYATA ATAU TERSIRAT, DAN MEWAKILI KEWAJIPAN WARANTI PENUH HEXAGON. WARANTI TERHAD MEMBERIKAN ANDA HAK UNDANG-UNDANG TERTENTU. ANDA MUNGKIN MEMPUYAI HAK LAIN, YANG BERBEZA DARI SATU BIDANG KUASA KE BIDANG KUASA YANG LAIN. JIKA SEKSYEN WARANTI INI TIDAK MEMATUHI UNDANG-UNDANG TEMPATAN, MAKA TERMA WARANTI MINIMUM YANG DITETAPKAN OLEH UNDANG-UNDANG BIDANG KUASA DI TEMPAT ANDA AKAN DIGUNAKAN.

8.0 PENAFIAN WARANTI. SEMUA WARANTI YANG DISEDIAKAN KEPADA EULA INI ADALAH TIDAK SAH JIKA KEGAGALAN BARANG YANG DIJAMIN TERHASIL SECARA LANGSUNG, ATAU TIDAK LANGSUNG, DARIPADA PENGGUNAAN TANPA IZIN ATAU PENYALAHGUNAAN BARANG YANG DIJAMIN, TERMASUK, TANPA PENGEHADAN, PENGGUNAAN BARANG YANG DIJAMIN DI BAWAH KEADAAN OPERASI TIDAK NORMAL ATAU PENGUBAHSUAIAN TANPA IZIN ATAU PEMBAIKAN BARANG YANG DIJAMIN ATAU KEGAGALAN UNTUK MENYELENGGARAKAN BARANG YANG DIJAMIN SECARA RUTIN. KECUALI SEPERTI YANG DINYATAKAN SECARA KHUSUSNYA DALAM EULA INI, SEHINGGA PADA TAHAP MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA, HEXAGON DAN PEMBEKALNYA MENAFIKAN SEMUA JAMINAN, SAMA ADA SECARA NYATA ATAU TERSIRAT, BERKENAAN DENGAN PRODUK PERISIAN, TERMASUK, TETAPI TIDAK TERHAD KEPADA, JAMINAN TERSIRAT KEBOLEHDAGANGAN, KETAHANAN, KESESUAIAN UNTUK TUJUAN TERTENTU, PENGGUNAAN BERISIKO TINGGI DAN TANPA PENCEROBOHAN. HEXAGON TIDAK MENJAMIN BAHAWA MANA-MANA PRODUK PERISIAN AKAN MEMENUHI KEPERLUAN ANDA, DAN TIADA DALAM APA-APA KEADAAN SEKALIPUN HEXAGON MENJAMIN BAHAWA MANA-MANA PRODUK PERISIAN AKAN BEROPERASI TANPA GANGGUAN ATAU TANPA KESILAPAN. PRODUK PERISIAN INI DISEDIAKAN "SEBAGAIMANA IA DIDATANGKAN" DAN ANDA MENANGGUNG RISIKO SENDIRI TERHADAP PENGGUNAAN PRODUK PERISIAN. JIKA SEBARANG BAHAGIAN PENAFIAN WARANTI NYATA ATAU TERSIRAT DIPUTUSKAN SEBAGAI TIDAK SAH, MAKA HEXAGON MENAFIKAN WARANTI NYATA ATAU TERSIRAT HINGGA KE TAHAP MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA. JIKA WARANTI ATAU LIABILITI YANG LEBIH BESAR DIBERIKAN MANDAT MENURUT UNDANG-UNDANG YANG DIGUNA PAKAI OLEH PERJANJIAN INI, MAKA HEXAGON MENJAMIN PRODUK PERISIAN DAN MEMBERIKAN LIABILITI HINGGA KE TAHAP MINIMUM YANG PERLUKAN OLEH UNDANG-UNDANG TERSEBUT.

9.0 PENGEHADAN LIABILITI. ANDA MENGAMBIL TANGGUNGAN PENUH DAN LENGKAP UNTUK PENGGUNAAN PRODUK PERISIAN ANDA. SEHINGGA KEPADA TAHAP MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG BERKAITAN, HEXAGON DAN PEMBEKALNYA SEKALI-KALI TIDAK BERTANGGUNGJAWAB KE ATAS SEBARANG GANTI RUGI KHAS, SAMPINGAN, TIDAK LANGSUNG, PUNITIF, ATAU LANJUTAN APA PUN (TERMASUK, TANPA PENGEHADAN, GANTI RUGI BAGI KEHILANGAN PENGGUNAAN ATAU PENGELUARAN, KERUGIAN HASIL ATAU KEUNTUNGAN, KEHILANGAN DATA,

KEHILANGAN MAKLUMAT PERNIAGAAN, GANGGUAN PERNIAGAAN, TUNTUTAN PIHAK KETIGA ATAU MANA-MANA KERUGIAN KEWANGAN LAIN) YANG TIMBUL DARIPADA PERJANJIAN INI DAN/ATAU PENGGUNAAN ATAU KETIDAKUPAYAAN UNTUK MENGGUNAKAN PRODUK PERISIAN, WALAU PUN HEXAGON TELAH DINASIHATKAN TENTANG KEMUNGKINAN GANTI RUGI TERSEBUT. HEXAGON TIDAK SEKALI-KALI BERTANGGUNGJAWAB UNTUK SEBARANG TUNTUTAN, GANTI RUGI, ATAU LIABILITI LAIN YANG TIMBUL DARIPADA, ATAU BERKAITAN DENGAN, PEMUATAN TURUN, TONTONAN, PENGGUNAAN, PENDUAAN, PENGEDARAN ATAU PENDEDAHAN MANA-MANA DATA SAMPEL YANG DISEDIKAKAN OLEH HEXAGON, TERMASUK, TETAPI TIDAK TERHAD KEPADA, MANA-MANA TUNTUTAN, LIABILITI ATAU GANTI RUGI SECARA LANGSUNG, TIDAK LANGSUNG, SAMPINGAN, KHUSUS, PUNITIF ATAU LANJUTAN, ATAU KEHILANGAN ATAU KEROSAKAN DATA YANG TIMBUL DARIPADA, DARI ATAU BERKAITAN DENGAN, DATA SAMPEL ATAU PENGGUNAAN ATAU URUSAN LAIN DENGAN DATA SAMPEL. LIABILITI KESELURUHAN HEXAGON YANG TIMBUL DARIPADA ATAU BERKAITAN DENGAN EULA INI ADALAH TERHAD KEPADA JUMLAH SEBENAR YANG DIBAYAR OLEH ANDA KEPADA HEXAGON UNTUK PRODUK PERISIAN ATAU LANGGANAN PERISIAN YANG MENJADI PERSOALAN PADA MASA KEJADIAN AWAL YANG MENYEBABKAN TUNTUTAN TERSEBUT BERLAKU. KECUALI SEPERTI YANG DISEDIKAKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA, TIADA TUNTUTAN, TANPA MENGIRA SEBARANG BENTUK, YANG TIMBUL DARIPADA ATAU BERKAITAN DENGAN EULA INI BOLEH DIBAWA OLEH ANDA LEBIH DARIPADA SATU (1) TAHUN BERIKUTAN DENGAN KEJADIAN AWAL YANG MENYEBABKAN TIMBULNYA KUASA TINDAKAN. OLEH KERANA BEBERAPA BIDANG KUASA TIDAK MEMBENARKAN PENGECUALIAN ATAU PEMBatasan LIABILITI, PENGHADAN DI ATAS MUNGKIN TIDAK DIGUNA PAKAI KEPADA ANDA. JIKA MANA-MANA BAHAGIAN DARIPADA SEKSYEN INI DIDAPATI TIDAK SAH, MAKA HEXAGON MENGEHADKAN LIABILITINYA KEPADA TAHAP MAKSIMUM YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA.

9.1 Sekiranya PRODUK PERISIAN sebahagian besarnya tidak mematuhi waranti terhad yang dikemukakan dalam EULA ini, liabiliti keseluruhan Hexagon dan remedi eksklusif anda adalah, pada budi bicara tunggal dan mutlak Hexagon, sama ada (i) pengubahsuaian, pembaikan atau penggantian PRODUK PERISIAN; atau (ii) penamatan EULA ini dan pembayaran balik secara pro rata kepada anda daripada jumlah sebenar yang anda bayar kepada Hexagon untuk PRODUK PERISIAN bagi tempoh masa di mana PRODUK PERISIAN sebahagian besarnya tidak mematuhi waranti terhad yang dikemukakan dalam EULA ini. Semua penggantian, Kemas Kini dan/atau Peningkatan yang dibuat semasa tempoh jaminan asal akan dijamin hanya untuk tempoh jaminan asal yang selebihnya. Asalkan Hexagon melaksanakan mana-mana satu daripada remedi yang dikemukakan di atas, remedi terhad ini tidak akan dianggap telah gagal tujuan utamanya.

9.2 Hexagon bertindak bagi pihak pembekalnya untuk tujuan semata-mata untuk menafikan, mengecualikan dan/atau mengehadkan kewajipan, waranti dan liabiliti seperti yang disediakan dalam EULA ini, tetapi bukan dalam perkara lain dan tidak untuk tujuan lain.

10.0 SEKATAN.

10.1 Hak Terhadap Kerajaan Amerika Syarikat. Jika PRODUK PERISIAN (termasuk mana-mana Kemas Kini, Peningkatan, dokumentasi atau data teknikal yang berkaitan dengan PRODUK PERISIAN) diberi lesen, dibeli, dilanggan dengan atau diperolehi, secara langsung atau tidak langsung, oleh atau bagi pihak satu unit atau agensi Kerajaan Amerika Syarikat, maka Seksyen 10.1 ini juga digunakan.

10.1.1 Untuk agensi awam: PRODUK PERISIAN telah dibangunkan dengan perbelanjaan peribadi dan ia adalah “perisian komputer terhad” yang diserahkan dengan hak terhad mengikut Peraturan Pemerolehan Persekutuan (“FAR”) 52.227-19 (a) melalui (d) (Perisian Komputer Perdagangan – Hak Terhadap).

10.1.2 Untuk Unit Jabatan Pertahanan: PRODUK PERISIAN telah dibangunkan dengan perbelanjaan peribadi dan ia adalah “perisian komputer komersil” yang diserahkan dengan hak terhad mengikut Peraturan Pemerolehan Persekutuan (“DFARS”) 27.7202-3 (Hak dalam perisian komputer perdagangan atau dokumentasi perisian komputer perdagangan).

10.1.3 Notis: PRODUK PERISIAN ini adalah “Perisian Komputer Perdagangan” seperti yang ditakrifkan dalam DFARS 252.227-7014 (Hak dalam Perisian Komputer Bukan Perdagangan) dan FAR 12.212 (Perisian Komputer), yang termasuk “data teknikal” seperti yang ditakrifkan dalam DFARS 252.227-7015 (Data Teknikal) dan FAR 12.211 (Data Teknikal). Segala penggunaan, pengubahsuaian, pengeluaran semula, keluaran, pencapaian, pemaparan atau pendedahan “Perisian Komputer Perdagangan” ini hendaklah mengikut standard lesen perdagangan pengeluar yang ketat, yang dilampirkan dan digabungkan ke dalam kontrak Kerajaan yang ditadbirkan. Hexagon dan mana-mana pengeluar perisian pihak ketiga yang berkaitan adalah pengeluar. PRODUK PERISIAN ini tidak diterbitkan dan segala hak cipta adalah terpelihara di bawah Undang-Undang Hak Cipta Amerika Syarikat.

10.1.4 Hak Terpelihara Kerajaan: Teknologi MrSID yang digabungkan ke dalam PRODUK PERISIAN telah dibangunkan sebahagiannya menerusi satu projek di Makmal Kebangsaan Los Alamos, dibiayai oleh Kerajaan A.S, diuruskan di bawah kontrak oleh University of California (“Universiti”), dan di bawah lesen perdagangan eksklusif kepada LizardTech, Inc. Ia digunakan di bawah lesen dari LizardTech. Teknologi MrSID dilindungi oleh Paten A.S. No. 5,710,835. Paten asing ditangguhkan. Kerajaan A.S dan Universiti mempunyai hak terpelihara dalam teknologi MrSID, termasuk tanpa penghadan: (a) Kerajaan A.S mempunyai lesen bukan eksklusif, tidak boleh pindah milik, tidak boleh dibatalkan dan berbayar untuk diamalkan atau telah mengamalkan di seluruh dunia, bagi atau bagi pihak Amerika Syarikat, rekaan yang dirangkumi oleh Paten A.S. No. 5,710,835 dan mempunyai hak lain di bawah 35 U.S.C. § 200-212 peraturan yang dilaksanakan yang berkaitan; (b) Jika hak LizardTech dalam teknologi MrSID tamat semasa tempoh EULA ini, anda boleh terus menggunakan PRODUK PERISIAN. Sebarang peruntukan lesen ini yang secara wajarnya dianggap boleh melakukan sebegitu akan melindungi Universiti dan/atau Kerajaan A.S.; dan (c) Universiti tidak mempunyai kewajipan untuk memberikan sebarang kepakaran, bantuan teknikal atau data teknikal kepada pengguna teknologi MrSID dan tidak memberi jaminan dan representasi terhadap keesahan Paten A.S. 5,710,835 dan teknologi MrSID tidak akan melanggar sebarang paten atau hak milikan yang lain. Untuk maklumat lanjut mengenai peruntukan-peruntukan ini, hubungi LizardTech, 1008 Western Ave., Suite 200, Seattle, WA 98104.

10.2 Sekatan Eksport. PRODUK PERISIAN ini, termasuk mana-mana data teknikal yang berkaitan dengan PRODUK PERISIAN ini, adalah tertakluk kepada undang-undang dan peraturan kawalan eksport Amerika Syarikat, termasuk tetapi tidak terhad kepada Akta Eksport dan Pentadbiran A.S.. Pengubahan yang bertentangan dengan undang-undang Amerika Syarikat adalah dilarang. PRODUK PERISIAN ini, termasuk

mana-mana data teknikal yang berkaitan pada PRODUK PERISIAN ini dan mana-mana bentuk terbitan daripada PRODUK PERISIAN ini, tidak boleh dieksport atau dieksport semula, secara langsung atau tidak langsung (termasuk melalui capaian jauh), dalam keadaan yang berikut:

10.2.1 Ke Cuba, Iran, Korea Utara, Syria, rantau Crimea dari Ukraine atau mana-mana warganegara dari negara-negara atau wilayah-wilayah ini

10.2.2 Kepada sesiapa atau entiti yang tersenarai dalam senarai penafian kerajaan Amerika Syarikat, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, Orang-Orang, Entiti, Senarai Tak Boleh Ditetuskan yang Dinafikan oleh Jabatan Perdagangan Amerika Syarikat, dan (www.bis.doc.gov/complianceand enforcement/liststocheck.htm), Senarai Rakyat yang Ditetapkan Khas Perbendaharaan Jabatan Amerika Syarikat (www.treas.gov/offices/enforcement/ofac/), dan Senarai Dihalang Negeri Jabatan Negeri Amerika Syarikat (<http://www.pmdtc.state.gov/compliance/debar.html>).

10.2.3 Untuk mana-mana entiti jika anda ketahui, atau mempunyai sebab untuk mengetahui, penggunaan akhir adalah berkaitan dengan reka bentuk, pembangunan, pengeluaran, atau penggunaan senjata peluru berpandu, kimia, biologi, atau nuklear, atau penggunaan nuklear tanpa perlindungan atau sensitif yang lain.

10.2.4 Untuk mana-mana entiti jika anda ketahui, atau mempunyai sebab untuk mengetahui, bahawa penghantaran semula secara haram akan dilakukan.

Jika PRODUK PERISIAN yang anda terima dikenal pasti pada media sebagai di bawah kawalan ITAR, PRODUK PERISIAN ini telah ditentukan sebagai barang pertahanan yang tertakluk kepada Perdagangan Antarabangsa A.S. dalam Peraturan Senjata Api (ITAR). Eksport PRODUK PERISIAN ini dari Amerika Syarikat hendaklah dilindungi oleh lesen yang dikeluarkan oleh Direktorat Kawalan Perdagangan Pertahanan (DDTC) Jabatan A.S. Negeri atau oleh lesen pengecualian ITAR. PRODUK PERISIAN ini tidak boleh dijual, dilencongkan, atau dipindah ke mana-mana negara atau mana-mana pengguna akhir, atau digunakan dalam mana-mana negara atau oleh pengguna akhir selain daripada yang dibenarkan oleh lesen yang sedia ada atau pengecualian ITAR. Tertakluk kepada terma EULA ini, PRODUK PERISIAN ini boleh digunakan dalam negara lain atau pengguna akhir lain jika kelulusan bertulis DDTC telah diperoleh sebelumnya.

Anda bersetuju untuk tidak mensabitkan dan melindungi Hexagon untuk sebarang kuasa tindakan, tuntutan, kos, perbelanjaan dan/atau kerugian/kerosakan yang terhasil kepada Hexagon akibat pelanggaran oleh anda atau mana-mana Pengguna sekatan eksport yang dikemukakan dalam EULA ini. Sebarang soalan mengenai eksport atau eksport semula PRODUK PERISIAN atau mengenai sekatan ITAR, jika berkaitan, hendaklah ditujukan ke Jabatan Pematuhan Eksport Hexagon di 305 Intergraph Way, Madison, Alabama, Amerika Syarikat 35758 atau di exportcompliance@intergraph.com.

10.3 Sekatan Penggunaan Sempadan. Kecuali jika dibenarkan khusus secara bertulis oleh Hexagon, penggunaan PRODUK PERISIAN di luar negara di mana ia diberi lesen adalah dilarang sama sekali.

10.4 Ketakdedahan. Anda memahami bahawa Hexagon mempunyai maklumat dan data, termasuk, tanpa penghadan, Harta Intelek, yang dibangunkan, dicipta atau ditemui oleh Hexagon, atau telah diketahui kepada atau telah disampaikan kepada Hexagon, yang mempunyai nilai perdagangan dalam perniagaan harian Hexagon ("Maklumat Sulit"). Hexagon menganggap Maklumat Sulit tersebut sebagai proprietari dan sulit. Anda bersetuju untuk menganggap dan mengekalkan sebagai proprietari dan sulit, Maklumat Sulit Hexagon dan apa-apa maklumat atau data yang disediakan oleh Hexagon, dalam apa jua bentuk, sebagaimana anda akan menganggap maklumat dan data proprietari dan sulit anda sendiri, tetapi walau apa pun, tidak kurang daripada pengendalian yang munasabah, dan mematuhi segala keperluan lesen, undang-undang hak cipta, paten, jenama dan rahsia perdagangan sebagaimana yang ia boleh, berkaitan dengan Maklumat Sulit Hexagon atau apa-apa maklumat atau data yang disediakan oleh Hexagon.

11.0 UMUM.

11.1 Perjanjian Keseluruhan. Anda memaklumkan bahawa anda telah membaca EULA ini, memahaminya dan bersetuju untuk terikat dengan terma dan syaratnya. Anda selanjutnya bersetuju bahawa EULA ini adalah pernyataan lengkap dan eksklusif perjanjian di antara anda dan Hexagon yang berkaitan dengan isi kandungan EULA ini dan bahawa EULA ini menggantikan mana-mana cadangan perjanjian yang terdahulu, secara lisan atau bertulis, dan apa-apa komunikasi lain di antara anda dan Hexagon yang berkaitan dengan isi kandungan EULA ini. EULA ini hanya boleh dipinda dengan instrumen bertulis yang ditandatangani oleh kedua-dua anda dan Hexagon; *asalkan walau bagaimanapun*, beberapa PRODUK PERISIAN Hexagon dan Kemas Kini tertentu mungkin tertakluk kepada terma dan syarat tambahan atau berbeza, jika berkaitan, yang terkandung dalam Tambahan EULA atau EULA berasingan yang dihantar dengan Kemas Kini atau Peningkatan PRODUK PERISIAN yang boleh digunakan. Sebarang pengeluaran semula EULA ini yang dilaksanakan oleh cara yang boleh dipercayai (contohnya, dicetak, salinan foto atau faksimile) akan dianggap asli.

11.2 Kebolehasingan. Setakat mana yang mungkin, setiap peruntukan EULA ini hendaklah ditafsirkan dalam cara yang berkesan dan sah di bawah undang-undang yang berkuat kuasa. Walau bagaimanapun, jika mana-mana peruntukan dari EULA ini dilarang atau tidak sah di bawah undang-undang berkaitan, peruntukan tersebut akan menjadi tidak berkesan hanya ke tahap larangan atau ketaksahan tersebut tanpa mentaksahkan peruntukan selebihnya atau peruntukan selebihnya EULA ini.

11.3 Tajuk. Pelbagai tajuk dalam EULA ini dimasukkan hanya untuk kemudahan sahaja dan tidak akan menjejaskan makna atau interpretasi EULA ini atau mana-mana seksyen atau peruntukan EULA ini.

11.4 Tiada Penepian. Sebarang kegagalan oleh mana-mana pihak untuk menguatkuasakan pelaksanaan EULA ini tidak boleh membentuk penepian, atau menjejaskan hak pihak tersebut untuk mempersiapkan dirinya, remedi tersebut yang ia mungkin ada bagi mana-mana pelanggaran berikutnya terma EULA ini.

11.5 Notis. Apa-apa notis atau komunikasi lain ("Notis") yang diperlukan atau dibenarkan di bawah EULA ini hendaklah secara bertulis dan sama ada dihantar secara peribadi atau dihantar dengan mel elektronik, faksimile, penghantaran semalaman, mel segera, atau mel bertaulliah atau berdaftar, pos prabayar, resit kembali diminta. Notis yang dihantar secara peribadi akan dianggap telah diberikan hanya jika apabila dihantar, sekiranya diakui secara bertulis penerima kepada siapa penghantaran telah diberikan. Notis yang dihantar melalui mel elektronik atau

faksimile akan dianggap telah diberikan apabila dihantar, asalkan pengirim mendapatkan pengesahan bertulis daripada penerima bahawa penghantaran telah diterima. Notis yang dihantar melalui penghantaran semalaman atau mel segera hendaklah dianggap telah dihantar dua puluh empat (24) jam selepas dihantar. Notis yang dihantar oleh penghantaran semalaman atau mel segera hendaklah dikira telah dihantar empat puluh lapan (48) jam selepas ia dihantar. Jika mana-mana tempoh masa dalam EULA ini bermula apabila penghantaran Notis kepada satu pihak atau lebih, tempoh masa hendaklah bermula hanya apabila semua Notis yang diperlukan telah dianggap telah dihantar. Alamat Hexagon untuk Notis adalah Hexagon Geospatial, 305 Intergraph Way, Madison, Alabama 35758, U/P: Jabatan Undang-undang, 256-730-2333.

11.6 Penyerahan Hak. Mana-mana pihak tidak mempunyai hak untuk menyerahkan mana-mana hak mereka atau mewakili mana-mana kewajipan mereka di bawah EULA tanpa kelulusan bertulis terdahulu pihak lain, melainkan bahawa Hexagon mungkin menyerahkan hak dan kewajipan di bawah EULA ini, tanpa kelulusan anda, kepada (i) entiti yang mengambil alih semua atau sebahagian besar daripada semua aset Hexagon atau bahagian Hexagon yang menyediakan produk atau perkhidmatan yang tertakluk kepada EULA ini; (ii) entiti yang mengambil alih semua atau sebahagian besar daripada semua produk atau aset barisan produk yang tertakluk kepada EULA ini; atau (iii) mana-mana anak syarikat, sekutu atau pengganti dalam penggabungan atau pengambilalihan Hexagon. Sebarang percubaan oleh anda untuk mensublesenkan, menyerah hak atau memindah lesen atau PRODUK PERISIAN, kecuali seperti yang disediakan dengan nyata dalam EULA ini, adalah tidak sah dan menamatkan lesen serta-merta.

11.7 Produk perisian Hexagon yang lain. Jika anda memiliki atau menggunakan produk perisian Hexagon yang lain, sila baca EULA ini dan semua terma dan syarat lain dengan teliti, kerana mungkin terdapat perbezaan dalam terma dan syarat.

11.8 Perhubungan Terhad. Perhubungan di antara anda dan Hexagon adalah sebagai kontraktor bebas dan sama ada anda atau ejen anda tidak mempunyai kuasa untuk mengikat Hexagon.

11.9 Undang-undang yang Berkuat Kuasa; Tempat dan Bidang Kuasa Bagi semua tujuan, EULA ini akan ditafsirkan dan dikuatkuasakan di bawah dan tertakluk kepada Undang-undang Negeri Alabama dan dianggap telah pun diterima di Madison, Alabama, Amerika Syarikat. Anda dan Hexagon bersetuju bahawa sebarang tindakan undang-undang atau prosiding yang timbul, secara langsung atau tidak langsung, daripada atau berkaitan dengan EULA ini akan dimulakan dalam Mahkamah Litar untuk Madison County, Alabama, Amerika Syarikat atau Mahkamah Daerah Amerika Syarikat untuk Daerah Utara Alabama, Bahagian Timur Laut. Anda dan Hexagon bersetuju untuk menyerahkan bidang kuasa dan bersetuju bahawa tempat adalah sesuai untuk mahkamah ini untuk sebarang tindakan mahkamah atau prosiding tersebut. EULA tidak akan ditadbirkan oleh percanggahan peraturan undang-undang bagi sebarang bidang kuasa atau Konvensyen Bangsa-bangsa Bersatu mengenai Kontrak untuk Jualan Barangan Antarabangsa, aplikasi yang mana dikecualikan secara nyata.

11.10 PENEPIAN PERBICARAAN JURI. HEXAGON DAN ANDA SETIAPNYA DENGAN INI MENGETEPIKAN, SEPENUHNYA SETAKAT YANG DIBENARKAN OLEH UNDANG-UNDANG YANG BERKUAT KUASA, SEBARANG HAK SAMA ADA YANG MUNGKIN KENA BICARA OLEH JURI UNTUK SEBARANG PROSIDING UNDANG-UNDANG YANG TIMBUL, SECARA LANGSUNG ATAU TIDAK LANGSUNG, DARIPADA ATAU BERKAITAN DENGAN EULA INI. KEDUA-DUA HEXAGON DAN ANDA (I) MENGESAHKAN BAHAWA TIADA WAKIL, EJEN ATAU PEGUAM BAGI PIHAK YANG LAIN TELAH MEWAKILI, SECARA NYATA ATAU SEBALIKNYA, BAHAWA PIHAK LAIN TERSEBUT TIDAK AKAN, SEKIRANYA BERLAKU LITIGASI, MEMINTA UNTUK MENGUATKUASAKAN PENEPIAN TERSEBUT DI ATAS; DAN (II) MENGAKUI BAHAWA KEDUA-DUA HEXAGON DAN ANDA TELAH DIPUJUK OLEH EULA INI, ANTARA LAINNYA, PENEPIAN DAN PERAKUAN BERSALING DALAM PENEPIAN PERBICARAAN JURI INI.

11.11 Relief Injunksi; Remedi Terkumpul. Anda mengakui dan bersetuju bahawa pelanggaran EULA ini oleh anda boleh menyebabkan kemudaratan yang tidak dapat dipulihkan kepada Hexagon yang mana kemudaratan monetari mungkin sukar untuk dipastikan atau mungkin suatu remedi yang tidak mencukupi. Anda bersetuju bahawa Hexagon mempunyai hak, di samping hak dan remedinya yang lain, untuk meminta dan memperoleh relief injunksi untuk sebarang pelanggaran EULA ini oleh anda, dan anda mengetepikan secara nyata sebarang bantahan bahawa Hexagon telah atau mungkin mempunyai remedi yang mencukupi dari segi undang-undang berkaitan dengan sebarang pelanggaran tersebut. Hak dan remedi yang dikemukakan dalam EULA ini adalah terkumpul dan serentak dan mungkin dijalankan secara berasingan, berturut-turut atau bersama-sama.

11.12 Yuran dan Kos Peguam. Sekiranya berlaku prosiding undang-undang yang timbul daripada atau berkaitan dengan EULA ini, pihak yang wujud dalam tindakan tersebut berhak mendapat anugerah yuran dan kos peguam untuk semua prosiding undang-undang tersebut, termasuk untuk perbicaraan dan semua peringkat rayuan.

11.13 Bahasa Penguasaan. Bahawa pengawalan EULA ini ialah bahasa Inggeris. Jika anda menerima terjemahan EULA ini ke dalam bahasa lain, ia telah disediakan hanya untuk kemudahan anda.

11.14 PENGGUNAAN DI LUAR AMERIKA SYARIKAT. Jika anda berada di luar Amerika Syarikat, maka peruntukan untuk seksyen ini juga akan diguna pakai: (i) *Les parties en présence confirment leur volonté que cette convention de même que tous les documents y compris tout avis qui s'y rattachent, soient rédigés en langue anglaise* (Terjemahan: "Pihak terlibat mengesahkan bahawa perjanjian ini dan semua dokumentasi yang berkaitan adalah dan akan dibuat dalam bahasa Inggeris."); dan (ii) Anda bertanggungjawab untuk mematuhi sebarang undang-undang tempatan dalam bidang kuasa anda yang mungkin boleh menjejaskan hak anda untuk mengimport, mengeksport atau menggunakan PRODUK PERISIAN, dan anda mewakili bahawa anda telah mematuhi mana-mana dan semua peraturan atau tatacara pendaftaran yang diperlukan oleh undang-undang yang berkuat kuasa untuk menjadikan EULA ini boleh dikuatkuasakan sepenuhnya.

11.15 Kemandirian. Peruntukan bagi EULA ini yang memerlukan atau menginginkan pelaksanaan selepas tamat tempoh atau penamatan EULA ini akan dikuatkuasakan walaupun terdapat penamatan tempoh atau penamatan tersebut.

**PERJANJIAN LESEN PENGGUNA AKHIR HEXAGON
TAMBAHAN UNTUK PRODUK TERTENTU**

Tambahan ini terpakai kepada anda sekiranya “PRODUK PERISIAN” ialah produk yang juga menggunakan produk-produk yang dikenal pasti di bawah ini. Jika terpakai, Tambahan ini (“Tambahan”) menggariskan terma penggunaan PRODUK PERISIAN oleh pemegang lesen selain daripada terma-terma **PERJANJIAN LESEN PENGGUNA AKHIR** (“EULA”) yang diberikan kepada Pemegang Lesen semasa pembelian. Tambahan ini hanya akan terpakai kepada anda jika anda menggunakan mana-mana produk yang dikenal pasti di bawah oleh atau melalui Hexagon. Setakat mana ia tidak selari dengan Tambahan ini, semua terma EULA hendaklah dipakai kepada penggunaan PRODUK PERISIAN. Sekiranya timbul konflik terma antara EULA dan Tambahan ini, Tambahan ini akan diutamakan mengatasi EULA. EULA boleh didapati di:

<https://www.hexagongeospatial.com/legal/legal-contents>

1.0. Geospatial Desktop Program. Seksyen ini hanya terpakai jika “PRODUK PERISIAN” ialah seberkas aplikasi yang dikenali sebagai “Geospatial Desktop Program”.

1.1. Takrif.

- 1.1.1. “**Tarikh Berkuat Kuasa**” bermaksud tarikh penyerahan Kunci (-kunci) Lesen kepada Pemegang Lesen atau tarikh kemudian seperti yang dinyatakan dalam Sebut Harga.
- 1.1.2. “**Produk Sedia Ada**” – mana-mana produk perisian Intergraph yang dipegang oleh Pelanggan sebelum memasuki Perjanjian ini yang merupakan pendua bagi satu atau lebih komponen Geospatial Desktop yang merupakan subjek bagi Tambahan ini.
- 1.1.3. “**Kunci Lesen**” bermaksud kunci unik yang diberikan kepada Pemegang Lesen oleh Hexagon untuk penggunaan masa jalan PRODUK PERISIAN
- 1.1.4. “**Pemegang Lesen**” bermaksud individu atau entiti sah tunggal yang diberikan kuasa oleh Hexagon untuk menggunakan PRODUK PERISIAN menurut EULA dan Tambahan ini.
- 1.1.5. “**Sebut Harga**” bermaksud sebut harga untuk Lesen Perisian Berlesen yang diserahkan kepada Pemegang Lesen oleh Hexagon atau rakan kongsi dan perkhidmatan penyenggaraan dan sokongan Hexagon yang sah seperti yang diterangkan dalam Perjanjian ini.

1.2. Pemberian Lesen. Dengan syarat anda tidak melanggar mana-mana terma atau syarat EULA atau Tambahan ini, dengan ini Hexagon memberi anda lesen yang terhad dan tidak eksklusif untuk memasang dan menggunakan PRODUK PERISIAN, dalam bentuk kod objek sahaja, semata-mata untuk kegunaan dalaman anda sahaja dan benar-benar menurut EULA dan Tambahan ini. Lesen ini tidak boleh dipindah milik, kecuali seperti yang digariskan secara khusus dalam EULA. Anda memikul sepenuhnya tanggungjawab atas pemilihan PRODUK PERISIAN untuk mencapai keputusan yang anda inginkan, dan untuk pemasangan, penggunaan, dan keputusan yang diperolehi daripada PRODUK PERISIAN.

1.2.1. Jenis dan Mod Lesen: PRODUK PERISIAN yang dilesenkan menurut Tambahan ini hendaklah dalam mod penggunaan serentak dengan Seksyen 2.2.1(a) EULA.

1.3. Terma. Tambahan ini dan hak-hak yang diberikan kepada Pemegang Lesen menurut Tambahan ini dan EULA akan bermula dari Tarikh Berkuat Kuasa dan kekal efektif selama tempoh dua belas (12) bulan. Perjanjian ini boleh diperbaharui menurut seksyen 2.1 di bawah. Kunci Lesen baharu dan/atau pemasangan media akan dikeluarkan setiap tahun selepas pembaharuan Perjanjian ini.

Kira-kira tiga puluh (30) hari sebelum tamatnya tempoh lesen, Hexagon mungkin menyerahkan Sebut Harga pembaharuan kepada Pemegang Lesen untuk memperbaharui lesen(-lesen) untuk tempoh langganan seterusnya pada harga yang diberikan dalam Sebut Harga pembaharuan. Sekiranya lesen(-lesen) tidak diperbaharui pada penghujung tempoh, Pemegang Lesen mengakui bahawa semua pemberian hak dan lesen yang diberikan oleh EULA dan Tambahan ini akan tamat selepas berakhirnya tempoh yang diterangkan dalam Seksyen 1.3 di atas.

1.4. Produk Sedia Ada Pelanggan. *Mana-mana produk sedia ada Hexagon yang dipegang oleh Pelanggan bukan sebahagian daripada Perjanjian ini.*

1.4.1. Mana-mana Produk Sedia Ada mesti tertakluk kepada perjanjian penyenggaraan Hexagon berasingan. Pelanggan boleh memilih untuk tidak memperbaharui penyenggaraan Produk Sedia Ada hanya pada tamatnya tempoh mana-mana perjanjian penyenggaraan yang terpakai kepada Produk Sedia Ada. Penamatan awal penyenggaraan tidak dibenarkan untuk Produk Sedia Ada di bawah Tambahan ini.

2.0. Geospatial SDK. Seksyen ini hanya terpakai jika “PRODUK PERISIAN” ialah Geospatial Portal SDK.

2.1. Batasan Lesen untuk Produk Sencha. Anda tidak boleh mengedarkan Produk Sencha dalam bentuk berdiri sendiri. Anda tidak boleh memberikan hak lesen, perundingan, latihan atau perkhidmatan lain dengan fungsi berdiri sendiri bagi Produk Sencha. Anda tidak boleh membenarkan pihak ketiga membangunkan atau menggunakan Produk Sencha secara berdiri sendiri. Salinan Produk Sencha dilesenkan dan bukan dijual. Anda tidak boleh: (a) mengubah Produk Sencha atau membenarkan atau menggalakkan mana-mana pihak ketiga untuk berbuat demikian; (b) menyewakan, memajakkan atau menjual ataupun memberi akses sementara kepada Produk Sencha kepada mana-mana pihak ketiga; (c) menggunakan Produk Sencha dengan cara yang bertujuan membantu atau mengambil bahagian dalam pembangunan, pemasaran atau penjualan produk yang berpotensi untuk menyaingi Produk Sencha; (d) mengubah, membuang atau menghalang mana-mana pernyataan atau notis hak cipta atau hak proprietari lain dalam Produk Sencha; (e) mengedarkan Produk Sencha kecuali seperti yang diperuntukkan di sini; (f) membolehkan, membantu atau membenarkan orang lain melakukan mana-mana daripada yang di atas. Anda bersetuju untuk tidak melakukan kejuruteraan membalik, menyahhimpun, menguraikan ataupun mencuba mendapatkan kod sumber Produk Sencha. Anda hanya boleh membuat satu salinan tunggal Produk Sencha untuk tujuan sandaran semata-mata.

2.2. Batasan Penggunaan. Anda hanya boleh menggunakan Geospatial Portal SDK dan Produk Sencha dalam gabungan dengan Geospatial Portal. Untuk mengelakkan keraguan, “Anda” dalam Tambahan ini bermaksud orang perseorangan. Hanya seorang individu boleh menggunakan Geospatial Portal SDK bagi setiap lesen. Anda adalah satu-satunya pengguna sah bagi salinan Geospatial Portal SDK berlesen ini dan anda tidak boleh membenarkan mana-mana orang lain selain daripada diri anda untuk menggunakan Geospatial Portal SDK.

3.0. Remote Content Management. Seksyen ini hanya terpakai jika “PRODUK PERISIAN” ialah Remote Content Management dan menggunakan Pustaka DotNetZip.

- 3.1. “Penyumbang” bermaksud mana-mana individu yang mengedarkan sumbangannya di bawah lesen ini.
- 3.2. Jika anda memfailkan tuntutan paten terhadap mana-mana penyumbang bagi paten yang anda dakwa sebagai dilanggar oleh perisian, lesen paten anda daripada penyumbang sedemikian kepada perisian akan tamat secara automatik.
- 4.0. **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER.** Seksyen ini hanya terpakai jika “PRODUK PERISIAN” ialah **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER**.
 - 4.1. Penafian Waranti. Meskipun terdapat apa-apa yang menyatakan sebaliknya dalam perjanjian ini, tiada waranti diberikan berhubung prestasi **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER**. Untuk lebih jelas lagi, **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER** disediakan “SEADANYA”.
 - 4.2. Had Liabiliti. Hexagon, pemegang lesen atau pembekal tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang tuntutan berkaitan atau yang timbul daripada **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER**, tanpa mengira bentuknya, berhubung penggunaan **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER** oleh anda.
 - 4.3. Penerimaan. **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER** akan dianggap diterima sejeurus selepas anda memasangnya.
 - 4.4. Sekatan Penggunaan. Anda boleh menggunakan **GeoPDF PUBLISHER** hanya untuk kegunaan dalaman perniagaan anda, dan anda tidak boleh menggunakan **IMAGINE GeoPDF PUBLISHER** untuk menghasilkan mana-mana fail lain selain daripada fail GeoPDF.
- 5.0. **Teknologi Euclidean.** Seksyen ini hanya terpakai jika “PRODUK PERISIAN” ialah APOLLO, ERDAS IMAGINE, Geospatial Portal atau GeoMedia WebMap. PRODUK PERISIAN ini mengandungi teknologi Euclidean yang dinamakan dalam produk akhir dan hak harta intelek bagi teknologi pihak ketiga sedemikian kekal menjadi milik Euclidean. Dengan memasang dan menggunakan PRODUK PERISIAN ini, anda bersetuju bahawa anda tidak akan mengubah, melakukan kejuruteraan membalik, menguraikan atau menyahhimpun mana-mana perisian Euclidean, bahawa anda tidak akan membuang, mengaburkan ataupun meminda mana-mana notis paten, tanda dagangan, hak cipta atau nama dagangan.
- 6.0. **mTransformer.** mTransformer oleh myVR Software AS disampaikan bersama dengan produk Hexagon Geospatial Provider Suite dan Platform Suite. mTransformer boleh dipasang pada mana-mana komputer dan digunakan dalam organisasi yang mempunyai lesen yang sah untuk mana-mana produk daripada Provider Suite atau Platform Suite.
- 7.0. **TERMA TAMBAHAN UNTUK PRODUK PERISIAN TERTENTU.**
 - 7.1. **Perisian GeoMedia Viewer – Terma Tambahan.** Lesen perisian khusus untuk GeoMedia Viewer membenarkan salinan untuk disimpan pada cakera keras dan dimuatkan untuk pelaksanaan pada satu atau lebih stesen kerja. Perisian GeoMedia Viewer boleh disalin, dipindahkan, dan dipinjamkan secara percuma kedua-dua di dalam dan di luar syarikat anda.
 - 7.2. **Perisian Beta – Terma Tambahan.** Jika PRODUK PERISIAN yang anda terima dengan EULA ini adalah keluaran praperdagangan atau perisian beta (“Perisian Beta”), maka terma tambahan berikutnya dikenakan. Setakat mana sebarang peruntukan dalam seksyen ini bertentangan dengan mana-mana terma atau syarat lain dalam EULA ini, seksyen ini akan mengatasi terma dan syarat tersebut yang lain yang berkaitan dengan Perisian Beta, tetapi hanya setakat yang perlu untuk menyelesaikan konflik. Anda hendaklah memegang semua maklumat yang berkaitan dengan Perisian Beta dan penggunaan dan penilaian anda terhadap maklumat tersebut dan Perisian Beta (secara kolektif, “Maklumat Perisian Beta”) secara rahsia dan jagaan yang sama tahap yang anda gunakan untuk menyimpan maklumat anda yang serupa secara rahsia, tetapi anda sekali-kali tidak boleh menggunakan tahap penjagaan yang kurang daripada tahap penjagaan yang munasabah, dan anda tidak boleh, tanpa persetujuan bertulis terdahulu Hexagon, mendedahkan Maklumat Perisian Beta tersebut kepada mana-mana orang atau entiti untuk sebarang sebab pada bila-bila masa; *jika, bagaimanapun*, anda telah memahami bahawa anda mungkin boleh mendedahkan sebarang Maklumat Perisian Beta kepada mereka yang mewakili anda yang sebenarnya memerlukan maklumat tersebut untuk tujuan menyertai dalam penilaian dan pengujian yang dicadangkan (“Pengujian Beta”) bagi Perisian Beta, dengan syarat bahawa, sebelum pendedahan tersebut, wakil tersebut telah dimaklumkan mengenai terma EULA ini. Anda tidak boleh menggunakan Maklumat Perisian Beta untuk sebarang sebab atau tujuan melainkan jika diperlukan untuk Pengujian Beta. Anda bersetuju untuk tidak menggunakan Maklumat Perisian Beta untuk tujuan lain atau untuk menggabungkan sebarang Maklumat Perisian Beta ke dalam sebarang kerja atau produk. Anda mengakui bahawa Perisian Beta adalah versi beta prakeluaran, tidak mewakili produk terakhir Hexagon, dan mungkin mengandungi pepijat, kesilapan dan masalah lain yang boleh menyebabkan kegagalan sistem atau yang lain untuk kehilangan data. **PERISIAN BETA DISEDIAKAN UNTUK ANDA “SEBAGAIMANA IA DIDATANGKAN”, DAN HEXAGON MENAFIKAN SEMUA KEWAJIPAN BAGI SEBARANG WARANTI DAN LIABILITI KEPADA ANDA. Anda boleh menggunakan Perisian Beta hanya untuk penilaian dan pengujian dan bukan untuk penggunaan pengeluaran am.** Anda mengakui bahawa Hexagon belum berjanji atau memberi jaminan kepada anda bahawa Perisian Beta atau mana-mana bahagiannya akan diumumkan atau disediakan kepada sesiapa pada masa depan, Hexagon tidak mempunyai kewajipan yang nyata atau yang tersirat kepada anda untuk mengumumkan atau memperkenalkan Perisian Beta dan bahawa Hexagon mungkin tidak boleh memperkenalkan satu produk yang serupa kepada atau serasi dengan Perisian Beta. Dengan itu, anda mengakui bahawa sebarang penyelidikan atau perkembangan yang anda jalankan berkaitan dengan Perisian Beta atau mana-mana produk yang berkaitan dengan Perisian Beta dilakukan sepenuhnya pada risiko anda sendiri. Sepanjang tempoh EULA ini, jika diminta oleh Hexagon, anda akan menyediakan maklum balas kepada Hexagon berhubung dengan Pengujian Beta, termasuk laporan kesilapan atau pepijat. Sebaik sahaja menerima versi Perisian Beta yang tidak dikeluarkan kemudian atau keluaran oleh Hexagon versi perdagangan yang dikeluarkan secara umum PRODUK PERISIAN, anda bersetuju untuk memulangkan atau menghapuskan secara kekal semua Perisian Beta yang terdahulu yang diterima dari Hexagon. Anda bersetuju bahawa anda akan memulangkan atau menghapuskan semua versi Perisian Beta yang tidak dikeluarkan dalam masa tiga puluh (30) hari penyempurnaan Pengujian Beta apabila tarikh tersebut adalah lebih awal daripada tarikh penghantaran perdagangan pertama perisian perdagangan yang dikeluarkan secara umum.
 - 7.3. **Perisian Penilaian – Terma Tambahan.** Jika PRODUK PERISIAN yang anda terima dengan EULA ini disediakan khusus untuk tujuan penilaian (“Perisian Penilaian”), maka seksyen berikutnya diguna pakai sehingga suatu masa tertentu bahawa anda membeli lesen versi runcit penuh PRODUK PERISIAN. Setakat mana sebarang peruntukan dalam seksyen ini bertentangan dengan mana-mana terma atau syarat lain dalam EULA ini, seksyen ini akan mengatasi terma dan syarat tersebut yang lain yang berkaitan dengan Perisian Penilaian, tetapi hanya setakat yang perlu untuk menyelesaikan konflik. **Anda boleh menggunakan Perisian Penilaian hanya untuk penilaian dan pengujian dan bukan untuk penggunaan pengeluaran am.** Anda mengakui bahawa Perisian Penilaian mungkin mengandungi kefungsi terhad dan/atau mungkin berfungsi untuk tempoh masa yang terhad. Hexagon

memberikan lesen ke atas Perisian Penilaian berasaskan “SEBAGAIMANA IA DIDATANGKAN”, semata-mata untuk penilaian anda bagi membantu anda dalam keputusan pembelian anda. Jika Perisian Penilaian adalah versi minta rehat, maka atur cara akan menamatkan operasi selepas tempoh masa yang ditetapkan berikutan dengan pemasangan (“Tarikh Minta Rehat”). Sebaik sahaja tiba Tarikh Minta Rehat tersebut, lesen Perisian Penilaian akan berhenti beroperasi dan anda tidak boleh menggunakan PRODUK PERISIAN, melainkan anda membeli lesen untuk versi runcit penuh PRODUK PERISIAN. Anda mengakui bahawa Perisian Penilaian tersebut akan berhenti beroperasi sebaik sahaja Tarikh Minta Rehat tiba dan dengan itu, akses kepada sebarang fail atau output yang dicipta dengan Perisian Penilaian tersebut atau mana-mana produk yang berkaitan dengan Perisian Penilaian dilakukan sepenuhnya pada risiko anda sendiri.

- 7.4. Produk Perisian Pendidikan – Terma Tambahan.** Jika PRODUK PERISIAN yang anda telah terima dengan EULA ini ialah Produk Perisian Pendidikan (di mana sama ada harga pendidikan dibayar untuk PRODUK PERISIAN, atau PRODUK PERISIAN diterima disebabkan oleh penyertaan anda dalam program Hexagon yang direka untuk institusi pendidikan atau penyelidikan, atau diterima menerusi pemberian pendidikan daripada Hexagon), anda tidak layak untuk menggunakan PRODUK PERISIAN melainkan anda melayakkan diri dalam bidang kuasa anda sebagai Pengguna Akhir Pendidikan. **Anda boleh menggunakan Produk Perisian Pendidikan hanya untuk tujuan pendidikan dan penyelidikan.** Penggunaan dan pengeluaran perdagangan dan am Produk Perisian Pendidikan secara khususnya dilarang. Terma dan syarat tambahan, serta pentakrifan Pengguna Akhir Pendidikan, yang diperincikan dalam Dasar Pendidikan Hexagon yang ada disediakan daripada Hexagon apabila diminta.
- 7.5. Perisian ImageStation dan Geospatial SDI – Terma Tambahan.** Sesetengah PRODUK PERISIAN keluarga produk ImageStation dan Geospatial SDI mengandungi satu perpustakaan pautan dinamik (DLL) atau lebih yang telah dibina sekurang-kurangnya sebahagiannya daripada kod sumber terbuka tertakluk kepada Lesen Terbuka Kod Projek (CPOL) 1.02 yang boleh ditemui di <http://www.codeproject.com/info/cpol10.aspx>. Dengan memasang dan menggunakan PRODUK PERISIAN ini, anda bersetuju bahawa terma lesen CPOL berkuat kuasa ke atas bahagian DLL tersebut yang dibina dengan kod sumber terbuka dilesenkan CPOL.
- 7.6. ECWP WebAssembly Decoder - Syarat Tambahan.** PROGRAM PERISIAN WIRELESS (ECWP) WebAssembly Decoder Protected Enhanced Protocol (ECWP) direka untuk menambah sokongan lapisan ECWP ke aplikasi pemetaan web berasaskan pelayar. Anda boleh mengedarkan seberapa banyak salinan ECWP WebAssembly Decoder untuk menguraikan aliran ECWP dari Hexagon ECWP Server Software, dengan syarat anda memasukkan EULA ini dengan salinan yang diedarkan. Anda tidak boleh, dan anda tidak boleh memberi kuasa kepada orang lain untuk, menyusun semula, membongkar, atau mengalihkan semula PROJEK PERISIAN di luar API JavaScript awam. Sokongan integrasi PRODUK PERISIAN terletak dengan pemilik pemilik Hexagon ECWP Server.

**HEXAGON END-USER LICENSE AGREEMENT
ADDENDUM FOR ORACLE CONTENT**

This Addendum (“Addendum”) is applicable to you in the event that you have obtained software products (“SOFTWARE PRODUCTS”) from Hexagon that deliver content licensed from Oracle Corporation (“Oracle Content”). If applicable, this Addendum sets forth the terms of your use of the SOFTWARE PRODUCT in addition to the terms of the END-USER LICENSE AGREEMENT (“EULA”) provided to you at the time of purchase. This Addendum shall only apply to you if you use any of the SOFTWARE PRODUCTS identified above by or through Hexagon. To the extent not inconsistent with this Addendum, all terms of the EULA shall apply to the use of the SOFTWARE PRODUCTS. In the event of a conflict of terms between the EULA, any other EULA Addendum, and this Addendum, this Addendum shall take precedence over the EULA and any other EULA Addendum regarding the subject hereof. The EULA may be found at:

<https://www.hexagongeospatial.com/legal/legal-contents>

This Addendum has two sections. **SECTION A** addresses the licensing for the following Oracle components delivered with all of the SOFTWARE PRODUCTS identified above: Client, Instant Client, and ODP.NET Driver (“Oracle Components”). **SECTION B** addresses the licensing of certain Java SE Platform Products, including Java Platform Standard Edition Development Kit (JDK).

SECTION A

Hexagon provides the Oracle Components subject to a restricted license and licenses them to you strictly for your internal use with the SOFTWARE PRODUCTS listed above, and strictly in accordance with this Addendum. The EULA shall govern your use of the SOFTWARE PRODUCTS. This Addendum Section A addresses additional license rights and restrictions specific to the Oracle Components delivered as part of the SOFTWARE PRODUCTS.

The following additional terms and conditions shall apply to the Oracle Components licensed hereunder:

1. Use of the Oracle Components is limited to the legal entity that executes or otherwise accepts this Addendum in accordance with the terms and conditions governing acceptance set forth in the EULA.
2. Use of the Oracle Components is restricted to running the SOFTWARE PRODUCTS for your business operations.
3. You are prohibited from assigning, giving, or transferring the Oracle Components or any interest in them to another individual or entity (in the event you grant a security interest in the Oracle Components, the secured party has no right to use or transfer the Oracle Components).
4. You are prohibited from (a) the removal or modification of any Oracle Components’ markings or any notice of Oracle’s or its licensors’ proprietary rights; (b) making the Oracle Components available in any manner to any third party for use in the third party’s business operations; and (c) title of the Oracle Components passing to you or any other party.
5. You are prohibited from reverse engineering (unless required by law for interoperability), disassembly or decompilation of the Oracle Components and from duplication of the Oracle Components except for a sufficient number of copies of each Oracle Component for your licensed use and one copy of each Oracle Component’s media.
6. Hexagon disclaims, to the extent permitted by applicable law, Oracle’s liability for any damages, whether direct, indirect, incidental, special, punitive, or consequential, arising from the use of the Oracle Components.
7. Upon termination of the EULA and this Addendum, you are required to discontinue use and to destroy or return to Hexagon all copies of the Oracle Components and documentation.
8. You are prohibited from publication of any results of benchmark tests run on the Oracle Components.
9. You are required to comply fully with all relevant export laws and regulations of the United States and other applicable export and import laws to assure that neither the Oracle Components, nor any direct product thereof, are exported, directly or indirectly, in violation of applicable laws.
10. Oracle shall not be required to perform any obligation or incur any liability under this Addendum.
11. Hexagon shall be permitted to audit your use of the Oracle Components, and Hexagon shall be permitted to assign to Oracle Hexagon’s right to audit your use of the Oracle Components .
12. Oracle shall be a third party beneficiary of this Addendum.
13. The Uniform Computer Information Transactions Act shall not apply to this Addendum.
14. THE ORACLE COMPONENTS ARE PROVIDED "AS IS" WITHOUT WARRANTY OF ANY KIND. HEXAGON AND ORACLE FURTHER DISCLAIM ALL WARRANTIES, EXPRESS AND IMPLIED, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR NONINFRINGEMENT. IN NO EVENT SHALL HEXAGON OR ORACLE BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, OR DAMAGES FOR LOSS OF PROFITS, REVENUE, DATA OR DATA USE, INCURRED BY YOU OR ANY THIRD PARTY, WHETHER IN AN ACTION IN CONTRACT OR TORT, EVEN IF HEAXGON OR ORACLE HAVE BEEN ADVISED OF THE

POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. HEXAGON AND ORACLE'S ENTIRE LIABILITY FOR DAMAGES HEREUNDER SHALL IN NO EVENT EXCEED ONE THOUSAND DOLLARS (U.S. \$1,000).

15. Oracle's technical support organization will not provide technical support, phone support, or updates to you for the Oracle Components.
16. You may terminate this Addendum by destroying all copies of the Oracle Components. Hexagon has the right to terminate your right to use the Oracle Components if you fail to comply with any of the terms of this Addendum, in which case you shall destroy all copies of the Oracle Components.
17. The relationship between us is that of licensee/licensor. Neither party will represent that it has any authority to assume or create any obligation, express or implied, on behalf of the other party, nor to represent the other party as agent, employee, franchisee, or in any other capacity. Nothing in this Addendum shall be construed to limit either party's right to independently develop or distribute software that is functionally similar to the other party's products, so long as proprietary information of the other party is not included in such software.
18. "Open Source" software is software available without charge for use, modification and distribution is often licensed under terms that require the user to make the user's modifications to the Open Source software or any software that the user 'combines' with the Open Source software freely available in source code form. If you use Open Source software in conjunction with the Oracle Components, you must ensure that your use does not: (i) create, or purport to create, obligations of Hexagon or Oracle with respect to the Oracle Components; or (ii) grant, or purport to grant, to any third party any rights to or immunities under Oracle's intellectual property or proprietary rights in the Oracle Components. For example, you may not develop a software program using an Oracle Component and an Open Source program where such use results in a program file(s) that contains code from both the Oracle Component and the Open Source program (including without limitation libraries) if the Open Source program is licensed under a license that requires any "modifications" be made freely available. You also may not combine the Oracle Components with programs licensed under the GNU General Public License ("GPL") in any manner that could cause, or could be interpreted or asserted to cause, the Oracle Components or any modifications thereto to become subject to the terms of the GPL.

SECTION B

Hexagon provides the Java SE Platform Products, including Java Platform Standard Edition Development Kit (JDK), subject to only the following Oracle Binary Code License Agreement.

Oracle Binary Code License Agreement for the Java SE Platform Products and JavaFX

ORACLE AMERICA, INC. ("ORACLE"), FOR AND ON BEHALF OF ITSELF AND ITS SUBSIDIARIES AND AFFILIATES UNDER COMMON CONTROL, IS WILLING TO LICENSE THE SOFTWARE TO YOU ONLY UPON THE CONDITION THAT YOU ACCEPT ALL OF THE TERMS CONTAINED IN THIS BINARY CODE LICENSE AGREEMENT AND SUPPLEMENTAL LICENSE TERMS (COLLECTIVELY "AGREEMENT"). PLEASE READ THE AGREEMENT CAREFULLY. BY SELECTING THE "ACCEPT LICENSE AGREEMENT" (OR THE EQUIVALENT) BUTTON AND/OR BY USING THE SOFTWARE YOU ACKNOWLEDGE THAT YOU HAVE READ THE TERMS AND AGREE TO THEM. IF YOU ARE AGREEING TO THESE TERMS ON BEHALF OF A COMPANY OR OTHER LEGAL ENTITY, YOU REPRESENT THAT YOU HAVE THE LEGAL AUTHORITY TO BIND THE LEGAL ENTITY TO THESE TERMS. IF YOU DO NOT HAVE SUCH AUTHORITY, OR IF YOU DO NOT WISH TO BE BOUND BY THE TERMS, THEN SELECT THE "DECLINE LICENSE AGREEMENT" (OR THE EQUIVALENT) BUTTON AND YOU MUST NOT USE THE SOFTWARE ON THIS SITE OR ANY OTHER MEDIA ON WHICH THE SOFTWARE IS CONTAINED.

1. DEFINITIONS. "Software" means the software identified above in binary form that you selected for download, install or use (in the version You selected for download, install or use) from Oracle or its authorized licensees, any other machine readable materials (including, but not limited to, libraries, source files, header files, and data files), any updates or error corrections provided by Oracle, and any user manuals, programming guides and other documentation provided to you by Oracle under this Agreement. "General Purpose Desktop Computers and Servers" means computers, including desktop and laptop computers, or servers, used for general computing functions under end user control (such as but not specifically limited to email, general purpose Internet browsing, and office suite productivity tools). The use of Software in systems and solutions that provide dedicated functionality (other than as mentioned above) or designed for use in embedded or function-specific software applications, for example but not limited to: Software embedded in or bundled with industrial control systems, wireless mobile telephones, wireless handheld devices, kiosks, TV/STB, Blu-ray Disc devices, telematics and network control switching equipment, printers and storage management systems, and other related systems are excluded from this definition and not licensed under this Agreement. "Programs" means (a) Java technology applets and applications intended to run on the Java Platform, Standard Edition platform on Java-enabled General Purpose Desktop Computers and Servers; and (b)

JavaFX technology applications intended to run on the JavaFX Runtime on JavaFX-enabled General Purpose Desktop Computers and Servers. "Commercial Features" means those features identified in Table 1-1 (Commercial Features In Java SE Product Editions) of the Java SE documentation accessible at <http://www.oracle.com/technetwork/java/javase/documentation/index.html>. "README File" means the README file for the Software accessible at <http://www.oracle.com/technetwork/java/javase/documentation/index.html>.

2. LICENSE TO USE. Subject to the terms and conditions of this Agreement including, but not limited to, the Java Technology Restrictions of the Supplemental License Terms, Oracle grants you a non-exclusive, non-transferable, limited license without license fees to reproduce and use internally the Software complete and unmodified for the sole purpose of running Programs. THE LICENSE SET FORTH IN THIS SECTION 2 DOES NOT EXTEND TO THE COMMERCIAL FEATURES. YOUR RIGHTS AND OBLIGATIONS RELATED TO THE COMMERCIAL FEATURES ARE AS SET FORTH IN THE SUPPLEMENTAL TERMS ALONG WITH ADDITIONAL LICENSES FOR DEVELOPERS AND PUBLISHERS.

3. RESTRICTIONS. Software is copyrighted. Title to Software and all associated intellectual property rights is retained by Oracle and/or its licensors. Unless enforcement is prohibited by applicable law, you may not modify, decompile, or reverse engineer Software. You acknowledge that the Software is developed for general use in a variety of information management applications; it is not developed or intended for use in any inherently dangerous applications, including applications that may create a risk of personal injury. If you use the Software in dangerous applications, then you shall be responsible to take all appropriate fail-safe, backup, redundancy, and other measures to ensure its safe use. Oracle disclaims any express or implied warranty of fitness for such uses. No right, title or interest in or to any trademark, service mark, logo or trade name of Oracle or its licensors is granted under this Agreement. Additional restrictions for developers and/or publishers licenses are set forth in the Supplemental License Terms.

4. DISCLAIMER OF WARRANTY. THE SOFTWARE IS PROVIDED "AS IS" WITHOUT WARRANTY OF ANY KIND. ORACLE FURTHER DISCLAIMS ALL WARRANTIES, EXPRESS AND IMPLIED, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR NONINFRINGEMENT.

5. LIMITATION OF LIABILITY. IN NO EVENT SHALL ORACLE BE LIABLE FOR ANY INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL, PUNITIVE OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, OR DAMAGES FOR LOSS OF PROFITS, REVENUE, DATA OR DATA USE, INCURRED BY YOU OR ANY THIRD PARTY, WHETHER IN AN ACTION IN CONTRACT OR TORT, EVEN IF ORACLE HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. ORACLE'S ENTIRE LIABILITY FOR DAMAGES HEREUNDER SHALL IN NO EVENT EXCEED ONE THOUSAND DOLLARS (U.S. \$1,000).

6. TERMINATION. This Agreement is effective until terminated. You may terminate this Agreement at any time by destroying all copies of Software. This Agreement will terminate immediately without notice from Oracle if you fail to comply with any provision of this Agreement. Either party may terminate this Agreement immediately should any Software become, or in either party's opinion be likely to become, the subject of a claim of infringement of any intellectual property right. Upon termination, you must destroy all copies of Software.

7. EXPORT REGULATIONS. You agree that U.S. export control laws and other applicable export and import laws govern your use of the Software, including technical data; additional information can be found on Oracle's Global Trade Compliance web site (<http://www.oracle.com/us/products/export>). You agree that neither the Software nor any direct product thereof will be exported, directly, or indirectly, in violation of these laws, or will be used for any purpose prohibited by these laws including, without limitation, nuclear, chemical, or biological weapons proliferation.

8. TRADEMARKS AND LOGOS. You acknowledge and agree as between you and Oracle that Oracle owns the ORACLE and JAVA trademarks and all ORACLE- and JAVA-related trademarks, service marks, logos and other brand designations ("Oracle Marks"), and you agree to comply with the Third Party Usage Guidelines for Oracle Trademarks currently located at <http://www.oracle.com/us/legal/third-party-trademarks/index.html>. Any use you make of the Oracle Marks inures to Oracle's benefit.

9. U.S. GOVERNMENT LICENSE RIGHTS. If Software is being acquired by or on behalf of the U.S. Government or by a U.S. Government prime contractor or subcontractor (at any tier), then the Government's rights in Software and accompanying documentation shall be only those set forth in this Agreement.

10. GOVERNING LAW. This agreement is governed by the substantive and procedural laws of California. You and Oracle agree to submit to the exclusive jurisdiction of, and venue in, the courts of San Francisco, or Santa Clara counties in California in any dispute arising out of or relating to this agreement.

11. SEVERABILITY. If any provision of this Agreement is held to be unenforceable, this Agreement will remain in effect with the provision omitted, unless omission would frustrate the intent of the parties, in which case this Agreement will immediately terminate.

12. INTEGRATION. This Agreement is the entire agreement between you and Oracle relating to its subject matter. It supersedes all prior or contemporaneous oral or written communications, proposals, representations and warranties and prevails over any conflicting or additional terms of any quote, order, acknowledgment, or other communication

between the parties relating to its subject matter during the term of this Agreement. No modification of this Agreement will be binding, unless in writing and signed by an authorized representative of each party.

SUPPLEMENTAL LICENSE TERMS

These Supplemental License Terms add to or modify the terms of the Binary Code License Agreement. Capitalized terms not defined in these Supplemental Terms shall have the same meanings ascribed to them in the Binary Code License Agreement. These Supplemental Terms shall supersede any inconsistent or conflicting terms in the Binary Code License Agreement, or in any license contained within the Software.

- A. **COMMERCIAL FEATURES.** You may not use the Commercial Features for running Programs, Java applets or applications in your internal business operations or for any commercial or production purpose, or for any purpose other than as set forth in Sections B, C, D and E of these Supplemental Terms. If You want to use the Commercial Features for any purpose other than as permitted in this Agreement, You must obtain a separate license from Oracle.
- B. **SOFTWARE INTERNAL USE FOR DEVELOPMENT LICENSE GRANT.** Subject to the terms and conditions of this Agreement and restrictions and exceptions set forth in the README File incorporated herein by reference, including, but not limited to the Java Technology Restrictions of these Supplemental Terms, Oracle grants you a non-exclusive, non-transferable, limited license without fees to reproduce internally and use internally the Software complete and unmodified for the purpose of designing, developing, and testing your Programs.
- C. **LICENSE TO DISTRIBUTE SOFTWARE.** Subject to the terms and conditions of this Agreement and restrictions and exceptions set forth in the README File, including, but not limited to the Java Technology Restrictions and Limitations on Redistribution of these Supplemental Terms, Oracle grants you a non-exclusive, non-transferable, limited license without fees to reproduce and distribute the Software, provided that (i) you distribute the Software complete and unmodified and only bundled as part of, and for the sole purpose of running, your Programs, (ii) the Programs add significant and primary functionality to the Software, (iii) you do not distribute additional software intended to replace any component(s) of the Software, (iv) you do not remove or alter any proprietary legends or notices contained in the Software, (v) you only distribute the Software subject to a license agreement that: (a) is a complete, unmodified reproduction of this Agreement; or (b) protects Oracle's interests consistent with the terms contained in this Agreement and that includes the notice set forth in Section H, and (vi) you agree to defend and indemnify Oracle and its licensors from and against any damages, costs, liabilities, settlement amounts and/or expenses (including attorneys' fees) incurred in connection with any claim, lawsuit or action by any third party that arises or results from the use or distribution of any and all Programs and/or Software. The license set forth in this Section C does not extend to the Software identified in Section G.
- D. **LICENSE TO DISTRIBUTE REDISTRIBUTABLES.** Subject to the terms and conditions of this Agreement and restrictions and exceptions set forth in the README File, including but not limited to the Java Technology Restrictions and Limitations on Redistribution of these Supplemental Terms, Oracle grants you a non-exclusive, non-transferable, limited license without fees to reproduce and distribute those files specifically identified as redistributable in the README File ("Redistributables") provided that: (i) you distribute the Redistributables complete and unmodified, and only bundled as part of Programs, (ii) the Programs add significant and primary functionality to the Redistributables, (iii) you do not distribute additional software intended to supersede any component(s) of the Redistributables (unless otherwise specified in the applicable README File), (iv) you do not remove or alter any proprietary legends or notices contained in or on the Redistributables, (v) you only distribute the Redistributables pursuant to a license agreement that: (a) is a complete, unmodified reproduction of this Agreement; or (b) protects Oracle's interests consistent with the terms contained in the Agreement and includes the notice set forth in Section H, (vi) you agree to defend and indemnify Oracle and its licensors from and against any damages, costs, liabilities, settlement amounts and/or expenses (including attorneys' fees) incurred in connection with any claim, lawsuit or action by any third party that arises or results from the use or distribution of any and all Programs and/or Software. The license set forth in this Section D does not extend to the Software identified in Section G.
- E. **DISTRIBUTION BY PUBLISHERS.** This section pertains to your distribution of the Java™ SE Development Kit Software ("JDK") with your printed book or magazine (as those terms are commonly used in the industry) relating to Java technology ("Publication"). Subject to and conditioned upon your compliance with the restrictions and obligations contained in the Agreement, Oracle hereby grants to you a non-exclusive, nontransferable limited right to reproduce complete and unmodified copies of the JDK on electronic media (the "Media") for the sole purpose of inclusion and distribution with your Publication(s), subject to the following terms: (i) You may not distribute the JDK on a stand-alone basis; it must be distributed with your Publication(s); (ii) You are responsible for downloading the JDK from the applicable Oracle web site; (iii) You must refer to the JDK as Java™ SE Development Kit; (iv) The JDK must be reproduced in its entirety and without any modification whatsoever (including with respect to all proprietary notices) and distributed with your Publication subject to a license agreement that is a complete, unmodified reproduction of this Agreement; (v) The Media label shall include the following information: "Copyright [YEAR], Oracle America, Inc. All rights reserved. Use is subject to license terms. ORACLE and JAVA trademarks and all ORACLE- and JAVA-related trademarks, service marks, logos and other brand designations are trademarks or registered trademarks of Oracle in

the U.S. and other countries.” [YEAR] is the year of Oracle's release of the Software; the year information can typically be found in the Software’s “About” box or screen. This information must be placed on the Media label in such a manner as to only apply to the JDK; (vi) You must clearly identify the JDK as Oracle's product on the Media holder or Media label, and you may not state or imply that Oracle is responsible for any third-party software contained on the Media; (vii) You may not include any third party software on the Media which is intended to be a replacement or substitute for the JDK; (viii) You agree to defend and indemnify Oracle and its licensors from and against any damages, costs, liabilities, settlement amounts and/or expenses (including attorneys' fees) incurred in connection with any claim, lawsuit or action by any third party that arises or results from the use or distribution of the JDK and/or the Publication; ; and (ix) You shall provide Oracle with a written notice for each Publication; such notice shall include the following information: (1) title of Publication, (2) author(s), (3) date of Publication, and (4) ISBN or ISSN numbers. Such notice shall be sent to Oracle America, Inc., 500 Oracle Parkway, Redwood Shores, California 94065 U.S.A, Attention: General Counsel.

F. JAVA TECHNOLOGY RESTRICTIONS. You may not create, modify, or change the behavior of, or authorize your licensees to create, modify, or change the behavior of, classes, interfaces, or subpackages that are in any way identified as "java", "javax", "sun", "oracle" or similar convention as specified by Oracle in any naming convention designation.

G. LIMITATIONS ON REDISTRIBUTION. You may not redistribute or otherwise transfer patches, bug fixes or updates made available by Oracle through Oracle Premier Support, including those made available under Oracle's Java SE Support program.

H. COMMERCIAL FEATURES NOTICE. For purpose of complying with Supplemental Term Section C.(v)(b) and D.(v)(b), your license agreement shall include the following notice, where the notice is displayed in a manner that anyone using the Software will see the notice:

Use of the Commercial Features for any commercial or production purpose requires a separate license from Oracle. "Commercial Features" means those features identified Table 1-1 (Commercial Features In Java SE Product Editions) of the Java SE documentation accessible at <http://www.oracle.com/technetwork/java/javase/documentation/index.html>

I. SOURCE CODE. Software may contain source code that, unless expressly licensed for other purposes, is provided solely for reference purposes pursuant to the terms of this Agreement. Source code may not be redistributed unless expressly provided for in this Agreement.

J. THIRD PARTY CODE. Additional copyright notices and license terms applicable to portions of the Software are set forth in the THIRDPARTYLICENSEREADME file accessible at

<http://www.oracle.com/technetwork/java/javase/documentation/index.html>. In addition to any terms and conditions of any third party opensource/freeware license identified in the THIRDPARTYLICENSEREADME file, the disclaimer of warranty and limitation of liability provisions in paragraphs 4 and 5 of the Binary Code License Agreement shall apply to all Software in this distribution.

K. TERMINATION FOR INFRINGEMENT. Either party may terminate this Agreement immediately should any Software become, or in either party's opinion be likely to become, the subject of a claim of infringement of any intellectual property right.

L. INSTALLATION AND AUTO-UPDATE. The Software's installation and auto-update processes transmit a limited amount of data to Oracle (or its service provider) about those specific processes to help Oracle understand and optimize them. Oracle does not associate the data with personally identifiable information. You can find more information about the data Oracle collects as a result of your Software download at <http://www.oracle.com/technetwork/java/javase/documentation/index.html>.

For inquiries please contact: Oracle America, Inc., 500 Oracle Parkway, Redwood Shores, California 94065, USA.
Last updated 02 April 2013

DDCC076D0B – Oracle Content Addendum

GLGSP09042019E

GLGSP09042019E